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2 
W numerze "KGHM 

Wiadomo'ci" z 31 
sierpnia przeczytałem 

tekst Kazunlerza Golę
biowkiego, który do
prawdy mnie zadziwił. 
Imć Go! biowski za
stanawia się. czy to aby 
potr~ebne mieszkań
com, że w Polko . cach 
tyle sję buJuje l in e
stuje? Czy nie chodzi o 
to, by niektórzy (czytaj: 
"władza") byli ,.nakar
mieni sukcesem". Usi
łuje udowodnić. że sa
morządy wiany się 
zająć ob ługą miesz
kańców (tu się \'ffiąt
kowo zgadzamY), a nie 
"wc1skanit'JO lichego 
towam(C, by były "han
dlowcami" <l nie "han
dlarzamfcc. Wreszcie 
dowiadujemy się, że 
wszystko nowe 
i piękne w Zagłębiu 
Miedziowym, to ?.asłu
ga pieniędzy pocho
dzących z KGHM Pol
ska Miedź S.A Dlate
go, na przykład Polko
wice,$ą jedną z psjbo
gatszych gmin w Polsce 
i dlatego są też jednym 
z naj piękniejszych mia
steczek. Na konie~ pa
da pytanie: "i kt tu z 
kogo żyje"? 
Drogi Pan:ie Kazi

mierzu Gołębiowski 

Z tekst.u ~rtika, że 
znasz Pan, ustawę sa
morządową. Bardzo 
to chwalebne. Tyle, że 
chyba nie znasz Pan 
dzie ięcioletniego do
robku samorządów, 

nie wi z Pan jak ta 
ustawa Qziała. I pi
szesz..Ran bzdtu:)I wo
łające o pomstę do 
nieba. tHBM zbudo
wał m.in. PoJ){owice. 
Tyle, źe była to zwykła 
"sypialnia, Dopiero 
samorząq stworzył tu 
prawdziwe miasto. To 
gminy, myslCie o przy
szło' ci, wykorzystują, 

najlepiej jak mogą, 
środki Z= podkreślam 

- nalemych iml'odat
ków. Pytam; 00 'ZTO bil 
KGHM. by gÓfnicy 
mieli Placę, gdy ię 

skończy m,jedź? Od
powiądam; nic. Zain
westował w Kongo, 
a sprawą zajęła się 
'prokuralura.i6 samo
rząd myśli o l1Jiesz
Kańeach. Spółka myśli 
tylko, jak zawbić, I ta
ka jest różnica, Panie 
Gołębiowski. 

Grzegorz Szczepaniak 

Radwanice 

Kresowe 
dożynki 
Tegoroczne dożynki w gmi
nie Radwanice tradycyjnie 
rozpoczną się mszą świętą 

o godzinie 13.30 w kościele 
w Radwanicach. 

\\»dl i Łern,. 
~or

g;miwwany 
pI7fZ StcM'a
rzyszenie De-

Po mszy korowód do
żynkowy przejdzie do par
ku lub, w przypadku złej 
pogody, do sali SKR przy 
uJ. Mechanicznej 4, gdzje 
będzie miała miejsce pre
zentacja wieńców dożyn
kowych. 
~ się ró.vnieZ 

I PJzegIąd ~ I<re8:r 

rnokr<Kji L0-
kalneJ ,,Na<ila Gmina". Wy
stąpią ~ ,,I)awililka" 
z ~ ctzr.cięcy zx:ąx)ł 
f~~IJłZY 
Stowarzy.ilerri Łemkó.v w 
Pnc1llk.oNie ,,fbłne Makj" z 
~ GIDnnie zagra 
lÓMlici ~ ,,Bene" 
zWJIS23WY. 
Adrianna JakulxJwska 

Polkowice 

Dajmy 
nadzieję 
W Kościele Matki Bożei 
królowej Polski w Polko
wicach trwa kwesta 
na rzecz niepełnospraw
nych powodzian z terenu 
Nowego Sącza. 

pomocy niepełno

sprawnym z naszego 
terenu dotkniętego 
powodzią". Podzia
łem pieniędzy zaj
mie się stowanysze-
nie ,,Nadzieja" 
z Nowego Sącza Akcję zorganizowało 

stowaIZyszenie ,;Żyć God
nie". Bmmistrz Nowego 
Sącza - Anąrz.ej QeIWiń
ski - p~ w liście do star0-

sty Polkowic: ,,Bardzo 
dziękuję za podjętą akcję 

Przypominamy, że ak
cja będzie kontynuowana 
15 września podczas li 
Powiatowego Dnia' Nie
pełnosprawnych. 

Monika Szatkowska 

Podczas ostatniej sesji Rady Gminy w Grębo
cicach radni odwołali skarbnika gminy. 

Jadwiga Gola (po pr~wej stronie) po 231atacb 
pracy przeszła na zasłuźoną emelyturę. Za do
tychczasową pracę Jadwidze Goli serdecznie po
dziękował Jan Bunk:iewicz, wójt gminy oraz rad
ni Na nowego skarbnika gminy powołano We

.ronikę Grabowiecką (po lewej stronie). która 
objęła to stanowisko z dniem 1 września 2001 r. 

Izabela Pakiet 

. Tydzień w samorządzie, felieton 

Radwanice 

Gdzie idzie nauka? 
Otwarcie pierwszej części kompleksu 
Centrum Edukacji Wiejskiej w Radwani
cach zaplanowano na początek listopada 
br. rozpoczęto w ubiegłym roku. 

wego Gimnazjum w 
Radwanicach. - Gim
nazjaliści uczą się na 
dwie zmiany. MJodzież 
z drugiej zmiany jest w 
domu dopiero o godzi
nie 19. 

Od nowego roku 
szkolnego młodzież 
uczyć ię będzie w bu
dynku szkoły podsta
wowej, w pomieszcze
niach przy sali gimna
stycznej oraz, od listo
pada, w jednym z bu
dynków kompleksu 
Centrum. 

Budowa finansowana 
jest z budżetu gminy i z 
zaciągniętego kredytu 
w wysokości 1,5 mln zł. 
Dodatkowo 500 tys. zł 
pochodzi z Urzędu 
Gminy Polkowice oraz 
300 tys. zł ze Starostwa 
Powiatowego. Agencja 
Rolna Własności Skar

Budynl:k gimnazjum rozwiąże wiele problemów bu Państwa przekazała 
- Z utęsknieniem czekam na 

otwarcie Centrum, ponieważ czę
ściowo rozwiąże to problem braku 
miejsc do nauki - powiedziala An
na Stańczak, dyrektor Samorządo-

Który? 

kwotę 45 tys. zł, za którą m.in. zo
stanie zakupione wyposażenie pra
cowni multimedialnej do nauki ję
zyków obcych. 
Adrianna Jakubowska. 

Polkowice 

Konkurs na Najładniejszywitacz wjazdowy lian Stańczyszyn, bur-
Miasta Polkowice został rozstrzygnięty. mistrz Polkowic. 

Oba projekty zdobyły porówny
walną ilo'ć gIo ów. Różnica pomię
dzy obydwoma pomysłami wyniosła 
zaledwie osim głosów. - Zarząd Gminy 
dziękuje wszystkim mieszkańcom Polko
wic za udziaJ w konkursie - mówi Emi-

Ostateczną decyzję, 

który z projektów będzie docelowo 
witaczem Polkowic, Zarząd Gminy 
podejmie po przeanalizowaniu 
kosztów oraz spraw związanych z re
alizacją zadania. 
Anna Osadczuk 

Grębocice 

Problemowy teren 
Prace rozpoczęte 4 lata temu nad miejsco
wym planem zagospodarowania prze
strzennego dla terenów górniczych Rudna 
I i Rudna II w granicach administracyjnych 
gminy Grębocice dobiegają końca. 

Rudną, Gręlxx:ire i Polko
wice - wyjaśnia wójt 

W ubiegłym tygodniu 
zo tało zorganizowane 
potkanie w Urzędzie 

Gminy w Grębocicach, w 
W dniach od 10 do 30 września plan z0-

stał udostępniony do publicznego wglądu 
wszystkim zainteresowanym- W grani
cach tych terenów jest zbiorruk Żelazny 
Mast i dlatego też tematem tym zajr;Jy się 
wJadze samorządowe województwa doI-

. nośląskiego - poinfolUlOwał Jan Bunkie
wicz, wójt gminy Grębocicc. -Zarząd Wo
jewództwa Dolnośląskiego wnioskowa!, 
aby sporządzić jeden plan dla calego tere
nu górniczego obejmującego tJzygminy, tj. 

którym uczestniczył Emi
lian Stańczyszyn, burmistrz gminy Pol
kowice oraz pracownicy Urzędu Gminy 
w Polkowicach. 

- Mówiliśmy o stanowisku Zarządu 
Województwa Dolnośląskiego w t~ spra
wie - informuje Jan Bunkiewicz.. Gminy 
będą~łpracować PIZYo~ 
planu dla całego terenugómiczego Rudna 
I i Rudna II. 
Izabela Pakiet 



Wybory, reklama 3 

Forum przedwyborcze GP 
Kandydatów na parlamentarzystów zapytaliśmy o przyszłośt edu
kacji i oświaty w Polsce. Czy należy kontynuowat reformę oświaty? 
Jak poprawit sytuację edukacji w kraju? Co zrobit, by polscy na
ukowcy nie wyjeżdżali na zachód? Oto, co odpowiedzieli. 

zl~ i oni nawet dlcą zda
wać egzamin dojrzałem na no
\\-)'Ch zasadach, ale dencJWUje id! 
ciągła:zmiana:zdania.. Myślę, re na 
wyjazdy za graniOf polskich na
ukC7M:ÓW w dużym stopoiuwpl)w 
ma wyn.'IgI'lXłzenie. ł\c2kolwiek 

sądzę, re t}cl1 wyjazOOiv jest coraz 
mniej, że 1aCZyI1ają ~ tu
taj sa~ze!MQjej pracy. 

nowne znmics:z.anic zwi.-,zane re 
:zmianą S)stcrnu i kCNJ.y wpro.v-a
ctzcnia nowej ustnY.ywŻ}Qe będą 
dla MZyStkich bardzo uciążliwe. 
Jestem Z\mlennikicm konsc
l.-wentnego wprowad:zania wŻ)\.iC 
obranego kierunku, a nie ciągIydl 
:zmian, ponieważ tylko kolt'lt>
kwencja moi.c OOprowddzić do 
znmierl.Ol1}d1 efektów. 

Tadeusz Sambomki, z listy 
P.lli 

TOOla'>Z ~z1isty PJatIir
my~ 

- Uważam, że refOID1a oświaty 
była pottrebna, ale nie maI::lJj to, 
że nie nal~ jej uda;konalać. Sy
stem edukaqi musi wspomóc 
dzieci z rodzin biedn)d1, zMaszcza 
z terenów wiejskich. Proponujemy 
ckx:Iatek przedszkolny dla dzieci z 
rodzin o dochodach niiszycb, niż 
50 proc. średnich docbod6w danej 
gminy.Zamierzamy też~ndia
mi \WSprz.ećstucJenta.v pochodzą
ąd:l z gmin wiejsIOCh i gmin o wy
sokim poziomie be:aobocia. Jako 
lI7llpCłnienie ~mu nświaty 
llS1anOWimy Narodowe Programy 
F.duka.)jne. Obejmą one naukę 
jęz)i<ów oł:x.)clJ i infolIIllłt)icę. 

1łzeba też SlmJIZ)'Ć takie warunki 
ludliool, ktfuy 71ljmują się nauką, 
by d:rieli tu m;Iać. Oprócz zwięk
szenia nakładów na naukę tr.zeba 
również obnii:)\: podatki, 00 po
zv..oli. na wzro;t dod1Odów netto 
Il3Sl}dI~. 

Adam I..ipński, z listy Prawo 
j~.: 

- Uważam, że refonna (XJWin
na być kontynuowana. Kicrunek 
refoIUl}' odpowiada mi. Każdy 
polityk powie, że cbciaIby, żeby 
więcej zarabiali, ale pro;zę nie 
wierzyć takim ciekIarocjom. Ana
liza ~ w sferze kultury i 
OOwiaty jest taka, że mimo wielu 
pozytywnydlrzec:zy, które się cb
konały w ciągu a;tatnich lat, było 
kiIka negatywnych, min. layLys 
szkoły. "fYmcza<lem stoimy przed 
wielkimi wyzwaniami, np. wet 
OCiem do Unii Europcj;kiej. Z te
go J».\OOu społeczeństwo powin
no byćszczegóInieWZIDOCDionew 
zakresie nświaty i kultury. by wy
grywclĆZ konkurencją na między
narodowym rynku pracy. Vkdług 
mnie v.ydatki na OOwiatę JXJI"innY 
wzrastać skokaM:l, w proporcjach 
wy7sl}t:h niż wz.rc& dochodu na
rodowego. Uważam, re jeżeli poJ.. 
f'Cj naukaM:;y uciekają z Polski to 

7nPCZ!j, re nie mają komfortu pm
Oj. Qęsto ich dokooarua nie są 
wyko~ a tlkże ich za
robki są kilkakrotnie niisre. 

Pad JacekSwakm, ISaAWS: 
- Myślę, że kicnmek refoIUl}' 

jtS: słuszny. W:zasadzicchod:zj tyl
ko o wynagrodzenia dla nauczy
cieli Dla mnie nie mll'>ialoby być 
reformy, po prostu zwielokrotnił
~ pedagogom wynagrodzenia, 
ale zrnniejszy1bym iIOO5 etalÓ\.v. 

UWa2-111Jl, że gro nallCZ)Oeli nie 
sprawd:rilo się. Dydaktyk po,vi
nien być wynagradzany 00 naj
mniej na poziomie krajó.v za
dxxJni:h. 1!zeba oobie zdać spm
wę. że początek edukacji spole
cz.eństwa, to 00 tcraz dzieci, a póź
niej doroiIi oddadzą Pol<re, 'laCZ:j

na się w szkole. PotJzebna też jest 
stabilizacja w ~. Jeśli teraz 
poIit}t.y ldOCą, się ClJfwprowadzać 
nową, ClJf:zx:Nawićstarą matur« to 
jak ten młody człowiek ma się 
p!2ygOtow)-WclĆ? Ja rozmawiaIem 

T<mm Kllznnka, z listy Unii 
WOOńri: 

- Każdy ustIój, każda ustawa, 
każdy ~m pa;iada wady i zale
ty, z tą ńrż.nicą, że w jednym j~ 
więcej zalet, a w innym wad. Na 
pytania ,,00 nal~ zrobić z refor
mą edukacji? Czy refonnajc<;t d0-
bra?" mażna odpowitx.tt.iećWIÓŻ
IlOraki spo;ób. Ja nie należę ani 
do zoolcnnik6w, ani do pm:ciw
ników obecnego ~u eduka
<.J1nego. Uwa2am, że w każdym 
&)Sternic edukacyjnym można się 
dobrze wykształcić. W duiJ.!j mie
J7.e zalci.y to od pocIejm sam)d1 
uczniów 00 nauki. 

Co do zmiany 00emej ustawy 
i powrotu do starego systemu to 
jest to oczywiOCie możliwe, tylko 
ClJf potrzebne? Po pie,,~ po-

Reklama 

1et:Dj Miski, z listy SlD: 
• Wprowad:zanic reformy naJe

i:j kontynuowclĆ, jeżeti SlD wy
gm, za;tanie prwiUnięty teonin 
wprowadzenia nowydI matur. 
Ucmiowic w ~ roku tę
clą mog\i 7J:lawać maturę zanJwno 
na staI)dt jak i oowydt za<;adach. 

Proponuję roLSl.Cfl);!nie pru
gramu ,~ek dla ucznia" po
paezw.;parcic flJlailSOO'C gmin na 
00iywianie dzieci w S'2kołlrl1.. Thk
że wdrożenie progrnmu "Wy
prawka szkolna" polegającego na 
wypooażeniu dzieci z najuboż
szych rodzin w podręczniki i po
moce szkolne. 

Aby naukowcy nie wyjeżdżali 
za granCr 1:I::zeOO urnoiJiwić im 
pracę za godziwe wynagrodzenie i 
wplThVdClzić ~em stypendialny 
dla rnkxiydl nauka.Ya'J,v. 

- NieJ..:t6rych refoml nie 
można wst12yrnać lub rady/ali
nie zmienić. W swoim postę
powaniu będę kieTOwał się 

opiniami ekspertów i doświad
czonych nauczycieli, k/6rzy 
wska7A1 kierunki rrJzwoju. Nie 
mówię jednozllćłCZ11ie, że re
(onnę ł>t(dziemy chCJeli wstrzy
mać czy "YQ)UJć. Myślę, żc 
możc OTlil jedynie podlegać 
korekcie. Polscy naukowcy nie 
będą wyjcidżaJj za granicę, je
żeli otrzymają szan.sy Da wcira
i.anie swoich pomyslów, pro
jektów w rodzimym przemy
lle. Oni tu 7.ostanlb jeżeli będą 
mogJi realizować tutaj swoją 
osobowość tw61'C7"ł i wykorzy
stać swój talent Wszystko za
leży od rozwoju gospodarcze
go, od podniesienia produkc,ji. 
Oczywiście, musi leż być zasto
sowany tu pewien standard 
placowy. 

o kandydatach do parla
mentu z powiału polkowic
kicqo, przeczytacie na str. 9. 

SPROSTOWANIE 

W poprzednim nume
rze GP pod z.djęciem 
Jacka Swakorua, posła 
AWS. błędnie umieścili
śmy wypowiedź Lubo
lUinL Glinieckiego 7. 

SLD - UP. Przepras~a
my 7a tę pomyłkę. 

- Doświadczenie nauczyło mnie, że nie wystarczafą dobre chęci, ahy hronić lud7..kic 
spraw. Trzeba wiedzieć, jak to robić. Od 25 lat dzieję prac9 adwokata z pracą spoleczną ne 
rzecz ludzi naszego regionu. Moja wiedza i doświadczenie mogą pomóc w rozwiązywaniu re 
gionalnych problemów. Wiem, jak tworzyć prawo przyjazne ludziom. W. ejmie będę broni 
naszych wspólnych spraw. Za najważniej ze uważam rozwiązanie problemów: bezrobocie 
bezpieczeństwa publicznego, Jużby zdrowia i edukacji. 

- Jestem bardzo dumny ze swoich dzieci: Tomasza -lekarza specjalisty ginekologa i Ma 
rii - studentki charakteryzacji oraz dwóch wnuczek: Ali i Karoliny. Czas wolny sppdzam 11' 

pływaniu, grze w tenisa. sluchaniu jazzu lub czytaniu książek popuJarno-naukowycb. Od po 
czątku swojej kariery zawodowej zaangaiowałem się w sportową dzialaJno ~ć spoJeczną. Or
ganizowaJem sekcję leni-a ziemnego klubu Zaglębie Lubin, bylem jej prezesem w latac 
1988 -1992. DziaJa1ność sportową kontynuowałem jako czfonek zarządu klubu sportowcg< 
ZagJębie Lubin (1994-1998) oraz cz/onek Rady Nadzorczej Zaglębie Lubin SS 
(1997-1998). Równocześnie hylem cz10nkiem Rady Nadzorczej I kadencji Polskiego Radi 
Wroc1aw (1994-1997). 

W 1998 ROKU ZOSTAŁ WYBRANY DO SEJMIKU 

DOLNOŚLĄSKIEGO, W KTÓRYM PEŁNIŁ FUNKCJE: 

* 

* 
Piotr Rojek jest absolwentem Wydziału Prawa Uniwersytetu 

im. Adama Mickiewicza w Poznaniu. W 1973 T. ukończył apli
kację i zdał egzamin sędziowski, następnie w 1977 r. ukończył 
aplikację adwokacką i został wpisany na listę adwokatów. Od 
1990 r. prowadzi prywatną kancelarię adwokacką. Ohecnie jest 
współwłaścicielem dwóch kancelarii prawnych w Legnicy i we 
Wrocławiu. zatrudniających łącznie 20 prawników. Jest jednym 
z laureatów konkursu Drabina Sukcesu, organizowanego przez 
Tygodnik Konkrety oraz uznawany przez lokaJnych dziennikarzy 
za najbardziej popularnego polityka regionu. 

* 

przewodniczącego Komisji Uchwałodawczej, Przestrzegani 
Prawa i Bezpieczeństwa - zadaniem tej komisji jest opiniowanie 
i przygotowywanie w zystkich uchwał Sejmiku, 
przewodniczącego Komisji Doraźnej do spraw'przygotowani 
strategii regionalnej polityki zdrowotnej Dolnego Sląska, 
przewodniczącego Klubu Radnych Unii Wolności. 
W 1999 został wybrany na przewodniczącego Rady Dolnośląskiej 
Kasy Chorych. 

W Unii Wolności je l członkiem Rady Krajowej Unij Wolności, członkie 

Zarządu Regionu Dolnośłą kiego Unii Wolności. pTzewodniczącym Komisji Powia 
towej Unii Wolności w Legnicy. · 



KRONIKA 

KRYMINALNA 

• Dyżurny Ko-
mendy Straży Miej
skiej otrzymał zgło

szenie o mężczyźnie 
leżącym przy wejściu 
do windy na dziesią
tym piętrze w wie
żowcu przy ul. Szty
garskiej. Przybyły na 
miejsce patrol SM 
obudzi.ł pijanego 
mężczyznę i odwiózł 
go do Izby Wytrzeź
wień. 

Przy uL PoJnej w 
Polkowicach doszło 
do wypadku drogowe
go. Kierujący samo
chodem marki BMW 
nie dostosował pręd
kości do warunków 
panujących na drodze 
i uderzył w samochód 
marki opel vectra. 
Przybyła na miejsce 
wypadku straż pożar
na uwolniła za pomo
cą sprzętu hydrau
licznego trzy ranne 
osoby. Poszkodowa
nych odwieziono do 
szpitala. 

- Również nad-
mierna prędkość była 
przyczyną wypadku w 
miejscowości Miesz
ków, gm. Gaworzyce. 
Kierujący samocho
dem marki dewoo 
stracił panowanie 
nad pojazdem i wpadł 
do rowu. Kierowcę 

odwieziono do szpita
la. Straż pożatna za
bezpieczyła miejsce 
zdarzenia. 

Monika Szatkowska 

NASZA OKłADKA 
Ondrej Sosenka z za

wodowej grupy kolar
skiej CCC Mat, zwy
cięzca tegorocznego 
Tour de Pologne. 

Nasze tematy, kryminałki 

Polkowice Grębocice 

Nie stracić ... wzroku Będzie sala 
Monika Szatkowska 

ciśnieniem tętni

aym, a także do 
as6q które mają 
cho1)'Ch na ja
skrę w rodzinie. 
Przebadać JXr 
winni się ludzie 

Polkowickie Centrum 
Usług Zdrowotnych reali
zuje Program Zapobie
gania Jaskrze. W ramach 
programu pacjenci sq 
bezpłatnie przyjmowani 
przez lekarza okulistę. 

cierpiący na mi
grenę, bóle glawy i za\mJty 
glooyoraza;obymięcky 35 
a 60 rokiem Ż)da 

Program Profilaktyki Ja
skIy jest W cało§cj finans0-
wany przez Gminę Polko
wice. Dzięki tym środkom 
możliwe jest przebadanie 
i zdiagt:lO'Z.O'lWIlie zaintere
SOW3Il}cll ai>b. 

- ~lde ciśnienie \-\t}

wnąfI7#lkawe stopniowo 
uszkadza neIW wzrokooy, 
dlatego tak ważne jest 
WC7eSlJe rozpoznanie i za
hamO'Nt1l1ie tego proresu, 
zanim dojdzie docalkowitej 
utratywzroku - poinformo
wała ~ Mariola Kcśni
der, prezes PCUZ 

- Program skierowany 
jest pJZede wszystkim do 
choIych z p:x:Myiszonym 
poziomem rukru, z niWm 

Pacjenci ~ są 
codziennie w godzinach od 
13.00 do 14.00 w p1Z)dxxi
ni przy ulicy SpółdzieJczej w 
poradni okulistycznej. 
SzczegóŁowe badania 
(ootro§ci wzroku, dna oka. 
pola widzenia i pomiar ci
SOlerua śródgałkawego) 

pIZeprc:rwadza Aliqa Bole
ch<Mska, wykwalifikowany 
lekarz okulista. 
-Należy pamięfEĆO óm 

że jaskra jest chorobą bar
dzo podstępną - we l«Ze-

5ny111 stadium przebiega 
lx2objawavvo-przestnega 
prezes. 

Polkowice 

Kropla krwi 
Jolanta Ozdoba 

. Każda kropla krwi jest 
bezcenna. Nie znamy 
chwili, kiedy i nam bę
dzie ona potrzebna, 
powinniśmy się z tym 
liczył. Musimy zda
wat sobie sprawę, że 
oddanie chotby odro
biny krwi może urato
wat czyjeś życie. 

raz pierwszy. Kandy
daci na poołów do 
parlamentu również 
pokazali, że zależy 
im na zdro.viu 
miesz.kańców Polko
wic i okolic. 

- Do przeprowa
dzenia operacji na 
ollwut)m sercu JXr 
trzeb1Je jest 61itrów 
Jawi - powiedział 

Józef Walter, prezes 
klubu JIDK PCK 
O!ZD Rudna w PoI
kowicach. - W czasie 
tej zbiórki zebrano 
32850 mI Jesteśmy 
paekonani, że organi
ZOWcl1J.ie podobnjd1 
akcji jest bardzo JXr 

Do odważnych świat należy trzebne. Będziemy się 

W czasie tegofOC2ll)'Ch 
Dni Polkowie Klub IIDK 
PCIUm.MKKprzyOrzn 
Rudna zmganizował :zbi0-
rową akcję oddawania 
.kIwi W ciągu tych dwóch 
dni krew oddało 73 oooby 
w tym 31 pań. Wię~ 
z nich oddawała krew po 

~ aby byJo ich jak naj
więcej, bo przeciei fE krew 
może uratować Ż)Oe cz1o
wieka. Na.JbJi:ższLł tEką wiel
ą akcję p1anujemywslJtz
niu, w dniu, kiedy będ2ie 
grafa Wre.lka Orkiestra 
ŚWiątecznej Pomocy JIJJiaj 

Owsiaka - kończy. 

bEbeJa Pakiet 

Po roczne; zwłoce Rada Gminy w Gręboci
cach podjęła w końcu decyzję o rozpoczę
ciu budowy sali gimnastycznej przy szkole 
podstawowej i gimnazjum w Grębocicach. 
Zadanie to uznano za priorytetowe w bie
żqcej kadenCji rady gminy. 

- WJem, że rodzice nie 
są zacJcM.vleni z takicb roz
wiązań-mówił dyrektor.
Uwaiam, że już lZaS naj
W}Ż'izy, by podjąć decyzje 
w sprawie lTYZ{XX2ęda bu-
ctMy sali gimnastyr2nej. 

Obrady sesji OOselWowali rodzice dzieci z 
pocIstawćM1ki i gimnazjum. - Od tego roku 
szkolnego MEN wprowadzi! CZMUtą ga
dzinę lekcyjną ~ fizyc:mego -
mówił Roman Rutkowski, dyrektor Gim-
na7Jum 
w Grębocicach. - Zajęć t)d1. z roku na rok 
będzie ooraz więcej, a w 2003 r. aż 5 godz. 
lekcyjnyd1 ~-dodawał dyrektor. 
-Dziś do cIyspozJqi mamy tylko korytarz 

- mówił dyrektor Rutkowski - Opraoowa-
liśmy program, któ1)' pozwoli jak najefek
tywniej "YkoIZjStaĆ istniejącą salę gimna
styt;zIh'} przyszkole w Rzoczyg!. Będą wniej 
ćwkz)ć tylko uczniowie gimnazjum, ponier 
waż na tyle mamy woln}d1 godzin do ":Y
kOIZ)'Stania - dodał dyrektor. 
Będą to jednootki lekcyjne zgrupowa

ne po dwie godziny. Młodzież będzie jeź
dziła w trakcie długich przelW, aby nie 
marnować czasu. Pozostałe wyjazdy od
bywać się będą po godzinie 15.00. Dru
ga klasa gimnazjum będzie jeździła na 
godzinę 17.00, a dzieci spoza Grębocic 
na 3 i 4 lekcji. 

- Będziemy ognmkzać ~tki i Mńzy
mamy inne inwestycje, ponieważ budowa 
sali jest obecnie najważniejsza - mówił Jan 
Bunkiewicz, wójt gminy. -Radni tylko mu
&Zą podjąć decyzję: IUZ[XXZąĆ budowę sali 
C2J' dalej zwlekać w nieskDfx:zona§ć. 

- Gdybyśmy zmsze takgdyba1i, to ŻAdna 
poważna inwestjrja nie za;ta/aby zrealizo. 
waDa-pnymał radny Jan Las:7cr.owski 

- Nigdy w 100 proc. nie będziemy mieć 
zagoornntoW<mydJ pienięx:ky, dlatego tei 
musimy w końcu podjąć męską det:yzję 
i zdegdJwać się naIOZ[XXZf;Cie tej ~ 
cji- dodał radny 1Meusz Kuzara. 

Do radnyd1 z pnmą o lUlpOC2ęcie iIw.e
stycji zwrócili się fÓM1ieŻ rodzice dzieci 
z gimnazJum i SPw Grębocicach. - N'JelU

zumiemy, dJao.ego tak trudno je5t zezvru1ić 
na buc:kMy saligirnnastpnej-zastmawiali 
się rodzice. - Prosimy, aby radni w końcu 
podjęli decyzję w tej sprawie. 

Po tej dyskusji radni wyrazili zgodę na roz
JXX2ęcie budcM'ysaligimnastyc:mej. WSlJjSt
kic inne zadania zootaną odłożone na drugi 
plan. 

Po I kowice 

Nie musimy 
Anna Osadczuk 

Czy emisja obligacji powiatowych 
na sumę 6 mln jest potrzebna? 
Oznacza przecież, że powiat bę
dzie miał deficyt budżetowy w 
wysokości co najmniej 6 mln zł. 
Czy poradzi sobie ze spłatą za
dłużenia? 

w tym roku zostaną wy
puszczone obligacje na su
mę 2 mln zł. - Zost11ną one 

przeznaczone na uregulo
wanie zobowiązań w ra
mach umo~ z gminą Ra
dwanice na finansowanie 
budowy Centrum Nowo
czesnej Edukacji Wiejskiej 

- Nie musimy emitować wszystkich ob
ligacji - twierdzi Marek Thnnś, starosta 
powiatu polkowickiego. - To zależy od 
tego ile pieniędzy będzie nam potrzeba. 

Radni powiatowi wyrazili jednak 
zgodę na emisję obligacji na sumę 6 
mln zł. - Roczna splata zadłużenia 
nie może przekroczyć 15 proc. bu
dżetu - wyjaśniał Jacek Mrowicki, 
prezes INWEST Consulting S. A. w 
Poznaniu. - A cale zadlużenie nie 
może przekroczyć 60 proc. budżetu 
powiatu. 
Według obliczeń Mrowickiego powiat 

polkowicki spłaci to zadłużenie do 2008 
roku. - c.>czywN;ie nie musieliśmy ~
puszczać tych emisji-stwierdza staroota 
- Jednak wte0' nie "ykonahbyśmy pla
nowanych inwestycji i krótko m6wiąc, 
nie razwijah1Jyfuzy się. 

(800 t}s zI)-wyjaśnia Marek 1łamś. - Po 
200 ~. zI zostanie przeznaczone na mo
demizację dwóch plarowek oświatov,ych 
w Przemkowie: Domu WCZ:lSÓW Dziecię

cych i Schroniska. Mlodzieżowego. Do
kJadnie chodzi o zamianę tradyr:yjnego 
sposobu ogrzewania na system oparty na 
biomasie, czyJiźródle energii odnawialnej. 
PozostaJe BlXJ t}s zI prz.eznaczymy na 
k&Zty dokumenfEcji związanej z budową 
sali gimnastycznej w Chocianowie oraz na 
modernizację dróg. 

W roku 2002 powiat ma do dysp<YZYCji 
obligacje na sumę 4 mln Może je wypu
ścić, ale nie musi. - Te pieniądze są nam 
potrzebne na budowę sali w Cbociano
wie oraz dalszą modernizację dróg - mó
wi starosta Thu:nś. - OclywJScie, będzie
my starać się obniżyć koszty, a tym sa
mym ob .. , zadJużenie. 
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Gaworzyce Polkowice ZDJĘCIA 

Koniec historii Masz problem? W ODCIENIACH 
W Domu Kultul)' Im

presja 7 W17.eśnia odbyJ się 
wcmio;aŻ fotografii polko
wiczanina Macieja Rud
niclciego. ~lawę pod na
zwą ,.w kolorach szarości" 
będzil: można oglądać do 
21 września br. Organiza
torem wernisażu jest Sto
warlyszenie Forum Jed
ności, a współorganiz.ato
rem POKSiR. - W f'J11lach 
dzia/alności stowalZ)NZe
nie promuje mlode talenty 
- wyjamia Klzysztof Ka
czanowsld, prezes Stowa
I?,YS'I..enia. - Madej Rud
nicJa jest zdolnym artystą 
plastykiem, a t1kich ludzi 

Jolanta Ozdoba 

Sabina Lipiec 

Gminna ,Spółdzielnia "Samopomoc Ch
łopska" w Gaworzycach powstała w 1946 
roku, ale już wkrótce przestanie istniet. 

stal na bruku - za
pewnia Jan N ie
wiarowski. Na ra
zie to się udaje. 

Polkowicacb . 
o godz.18.00. 
i przygotowane 
jest dla mieszkań
ci:Jw Osiedla Sien
kiewicza. - Na po-

Jak samemu poradzit 
sobie z uprzykrzającym 
się sąsiadem? Jak wy
grat ze złodziejem, któ
ry okrada nasze piwnice 
czy samochody? 

czątek zaprasza
my mieszkańców ul. Kmi
cica i Skrzetuskiego - po
wiedział Grzegorz Nowak, 
Kierownik Rewiru Dziel
nicowych. - Będziemy też 

zapraszać mieszkańców 
innych ulic. Nie jesteśmy 
tylko od karania. Możemy 
i chcemy też czeg~ nfl
lK2}Ć-dodaje. 

GS Gaworzyce posiadał dużą 
sieć sklepów, z tego kilka w sa
mych Gaworzycach, a także ma
gazyny i składy opałowe. Obec
nie jego majątek jest w likwida
cji. 

Pracę zachowały ekspedientki ze 
sprzedanych sklepów w Nielubii i 
Kromolinie. Podobnie ma być w 
pozostałych placówkach. Dwie 
o oby z administracji przechodzą 
na emeryturę porno tową. 

W październiku Rewir 
Dzielnicowych Komendy 
Powiatowej Policji w PoI
kowicach zacznie realiz0-
wać program pod nazwą 
,,Bezpiea.eństwo na osie
dlu jest wspólną sprawą 
nas WSZ}Stkich". Inaugura
cyjne spotkanie odbędzie 
się 18 września w SP 1 w 

Zielone światło 

tardlTly 'ię pokazywać 

-chiajc. Więrejo~ w 
J.Tl)Sl.łym numeu.e Op. 
Jolanta Ozdoba 

Na upadek GS-u złożyło się 

wiele przyczyn: kilka lat temu 
spłonęła świeżo wyremontowana 
gospoda, a sprawców podpalenia 
nie wykryto. Gstatni prezes spół
dzielni tak gospodarował, że dłu
gi przekraczają wartość całego 

majątku firmy. - Prezes GreJiń
ski zad/użyJ się aż w 52 hurtow
niach, wzią! też kredyt w banku 
na zakup zboża, ale go nie sp/a
cil - mówi Jan Niewiarowski, li
kwidator spółdzielni. 

Likwidator majątku odejściem 
usiłuje ściągnąć pieniądze 

z dłużników spółdzielni. Dług 
wynosi ponad 150 tys. zł. Choć 

komornikowi nie udało się odzy
skać pieniędzy, półdziclnia mu
si pokrywać koszta komornicze. 
Sprawy przeciwko byłemu dzier
żawcy młyna (82 tys. długu) i by
łemu dzierżawcy piekarni (42 
tys. długu) skierowano do proku
ratury. Za osobą skupującą zbo
że dla gminnej spółdzielni (38 
tys.) z powodu wyłudzenia krąży 
nawet list gończy. 

Ochotnicza Straż Pożarna w Ra
dwanicach ",świeci" przykładem, a to 
za spr..tWą zielonej, fosforyzującej far
by, którą pomalowano budynek re-
mizy. 

Na pomysł "wpadr' Mirosław 
Rzepka, komendant gminny OSP w 
Radwanicach. 

Spółdzielnia sprzedała już część 

sklepów będących w jej posiada
niu oraz piekarnię i część magazy
nów. Na kupca czeka młyn. 

- Sprzedając sklepy, staramy 
się, by ich nabywcy przejęli je ra
zem z obsJugą, żeby nikt nie zo-

- Gdy podejmowałem się za
rządzaniem firmą, wierzylem, że 
uda mi się ją uratować, ale staJo 
się inaczej - kończy Jan Niewia
rowski. 

- Efel.:t jest zaskaJ,ujćjCJ' - powie
dział Mirosława Rzepka. - Remiza 
widoczna jest już z daleka. 

Reklama 

Czesław 

Dziatki ewi cz 
Jestem mieszkańcem 

Polkowic. Mam 41 lat, żo
nę Beatę, 4 dzieci - Kasię, 
Martę, Ewę, Radka. Pra
cuję w Szkole Podstawo
wej Nr 2 w Polkowicachja

ko nauczyciel wychowania fizycznego. Je
stem absolwentem Akademii Wychowania 
Fizycznego w Poznaniu. Ukończyłem pody
plomowe studium dla nauczycieli wychowa
nia fizyrznego we Wrocławiu. Posiadam ty
tuły trenera II klasy piłki ręcznej oraz me
nadżera sportu. Założyłem Stowarzy zenie 
Sympatyków Piłki Ręcznej w Polkowicach. 
Bylem też jego kilkuletnim prezesem. 
Stworzyłem zespół, który w sezonie 1998/99 
wy tępował w II lidze kobiet. W latach 
1999/2001 byłem członkiem Zarządu Dol
no'ląskiego Związku Piłki Ręcznej. Jestem 
odznaczony srebrną odznaką Związku Piłki 
Ręcznej w Polsce. Prowadziłem ze poły pił
ki ręcznej, w ktÓlych grały dziewczęta z Pol
kowic, Chocianowa, Przemkowa, Gawo
rzyc, Radwanic, Grębocie. 
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Reklama -----...., 
Wiesław 

Wabik 
- 33 lata, żona Elżbieta, 

córki Gabriela i Julia. Od 25 
lat mieszkaniec Polkowic. 
Absolwent Akademii Eko
nomicznej we Wrocławiu -
mgr inź. ekonomiki i organi
zacji przedsiębiorstw. Ukoń

czone studium podyplomowe zarządzania i 
marketingu na Akademii Ekonomicznej we 
Wrocławiu, kurs na maklera papierów warto
ściowych oraz kurs d1a członków rad nadzor
czych jednoosołxmych spółek Skarbu Państwa. 
Od marca 21XX) r. Zastępca Bunnistrza Polko
wic, wcześniej sekretarz Gminy, Pełnomocnik 
Burmistrza ds. Inwestycji Kapitalowych. 
Każdy Polak powinien mieć własne mieszka

nie lub dom - dlatego w Sejmie chciałbym za
j~ć się ustawodawstwem dotyczącym polityki 
mieszkaniowej oraz budownictwa 

Pol ka potrzebuje silnych małych i średnich 
przedsiębiorstw - dlatego chcę również zająć 
się kwestią preferencji lokalnych i ustawowych. 
tak aby ułatwić każdemu rozpoczęcie własnej 
działalności gospodarczej. 

Lista Nr 3 
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Reklama 

Tomasz 
Kuziemka 

"Polska krajem bez
piecznym" to jedno z 
dwóch haseł które mi 
przyświecają. Co rozu
miem pod pojęciem 
bezpieczny kraj? Otóż 
będę dążył do tego, aby 

policja miała więk ze prawa, niż prze
stępcy, aby policjant, który będzie za
trzymywał przestępcę, nie zastanawiał 
nad tym, czy aby przypadkiem nie za
bolą ręce zatrzymanego od zbyt mocno 
zaciśniętych kajdanek itp ... Będę się 
starał, aby niepokojące zapowiedzi o 
cięciach budżetowych w policji nie do
szły do skutku. W kraju społeczeństwo 
może znieść wiele niedostatków w róż
nych dziedzinach życia codziennego 
(co doskonale pamiętamy z "lat ubie
głych"), .ale kraj z policją, która cierpi 
na brak pieniędzy na najprostsze na
wet wyposażen ie, to pierwszy krok 
w kierunku zapalenia przestępcom 
zielonego światła. • 
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Powiat Polkowieki 

Życie na nowo 
Monika Szatkowska 

śnia br. na adres Novo Nor
disk Phanna Sp. z o. o. 
ul. Mineralna 15, 02 - 274 
Warszawa. Każda praca 

"Cukrzyca, choć jest chorobą groźną dla 
zdrowia, nie przekreśla pełnego i twórczego 
życia" twierdzą organizatorzy konkursu lite
racko - plastycznego. 

wykonana na ko~ 
ogólnopolski może dodatkowo wziąć 
udział w konkursie zorganizowanym na 
szczeblu powiatowym przez Powiatową 
Stację Sanitarno - Epidemiologiczną w 
Polkowicach. Prace naJeży do tarczać w 
zaadresowanych kopcrtach do PSSE do 
24 września br. Rozwiązanie konkursu 
odbędzie ię 26 września Na mvycięzc6w 
czekają atrakcyjnc nagrody. Ponadto na
leży 'wypełnić oświadczenie dostępne w 
siedzJbie sanepidu. Dodatkowe infonna
cje pod nr telefonu 845-60-46. 

"Pomaluj życic na nowo" to hasło tcgo 
ogólnopoJskiego konkursu dla osób cho
rych na cukrzycę Jub mających kogo' 
chorego w rodzinie. Organizatorami 
przed ięwzięcia są Novo Nordisk Phar
ma, Polskie Towruzystwo Oświaty Zdr0-
wotnej i Stowarzyszenie Diabetyków. 
Thmatem konkursu jest codzienne życie 
z cuknycą. Prace literackie (opowiada
nie, nowela, fragment pamiętnika, wier
sze) i plastyczne (wykonane dowolną 
techniką) naJeży przesyłać do 30 wrze-

POKAZ WÓZKÓW 
Osoby niepełnosprawne i ich rodziny będą mogły 

obejlZeĆ pokaz wózków inwalidzkich i sprzętu rehabili
tacyjnego. Odbędzie ię on podczas obchodów II Po
wiatowego Thńa Niepełnosprawnych, 15 września br., 
w poJkowickim Centrum PiknikOW)'1I1. - Zapraszam 
osoby zainteresowane kupnem wózków. wszelkiego r0-

dzaju podnośników i ramp, a także poduszek przeciw
odJeżyno"'Ych - mówi Stefan Thpolski, przewodniCląty 
Dolnośląskiego Związku Inwalidów Narządu Ruchu 
Koło Miejsko - Gminne w PoJkowicach. Pokaz roz
pocznie się o godz. 13. 
Monika Szatkowska 

TRZYMAJ LINIĘ 

Kolejne spotkanie człon
ków ,,sUpcT linii" cx.Ibęd7je 

się 19 wrzclnia br. w Domu 
Kultury "lmprc~a" w Pol
kov.icach. - 7-apr'd.SZaITl 
członków, a taló..e osoby, 
które chcialy zapisać się do 
klubu - mówi Aleksandra 
Sokołowska. założycielka 

polkowickiego oddziału. -
Poprzez niskokaloryczne, 
zdrowe odżywianie i ćwi
czenia staramy sil( zr.t:ucić 

zbędne kilogramy - dodaje 
orgtmizatorku. 
Monika Sza/kowska 

Reklama 

Sobin 

Cichy alarm 
Monika Szatkowska 

Strażacy z Ochotniczej 
Straży Pożarnej z Sobina 
jako jedyni w powiede po
lkowickim zostaU wypo
sażeni w indywidualne 
sygnalizatory alannowe, 
pagery. 

OSP Sobin jako naj
aktywniejsza jed
na;tka w powiecie 
otrzyma!a na~ 
środki finansowe, za 
które, oprócz page
IÓw,zakupiono dwa-
dzieścia mW1durów 
ochronnych - doda- Urządzenie wielkaici 

telefOnu komórkowego 
umoiliwia na.tychmiastawy 
odbiór sygnalu radiowego 
lłJISIanego ze stacji nadaw
czej Państwowej Straży Po
:iamej - WY,jaśnia Thmasz 
Sawicki, komendant gmin
nej OSP. - Zakup pageIÓ'tV 
zostaJ sfinaroowany przez 
Ministerstwo Spraw Wew
nęt:Iznjd1 i Administracji. 

je komendant 
Zakup tych urządzeń 

zapoczątkowal proce 
twoxzenia "cichego" alar
mowania. W przyszłOŚCi 
planuje ię wyłączenie sy
reny alarmowcj umiesz
czonej na budynku remi
zy. Obecnie alarmuje ona 
mieszkańców i strażaków 
o pożarach. 

ROZWIĄZANIE KONKlJRSU SlRAŻACKIEGO 
O czym inf(lTmują znaki bezpieczeństwa koJoru 
czcTwoncgo? 

Prawidłowa odpowiedź: 
Znaki bezpicczcihtwa wskazują umiejscowienie sprzętu po
żarniczego i innych urządzeń ważnych pod względem bezpie
czeństwa. takich jak np. telefon ałarmowy. 

Zwyciężył Wrtold Mongiałło z Sobina 

Nagrodli niespodziankę ufundował Józef Plocha, właściciel 
I S7kółki Drzew i Krzewów. ul. Okrężna 79A w Glogowie, teL 
834-53-53. Zwycięzcę prosimy o kontakt z redakcją. 

ODWIEDZINY 

Autorów książek 
możemy ujrzeć za
zwyczaj na zdjęciu i 
to też n i e zawsze. 
Sympatycy Krzyszto
fa Petka, autora po
wicści sensacyjno -
przygodowych, będą 
mieli okazję go zo
baczyć i z nim po
rozmawiać. Autor 
serii "Porachunki z 
przygodą" 19 wrze
śnia o godz. 8.30 od
wiedzi Bibliotekę 
Publiczno - Szkolną 

w Jędrzychowie. O 
godz. 10.00 zawita 
do Miejsko - Gmin
nej Biblioteki Pu
blicznej w Polkowi
cach, a do biblioteki 
w Tarnówku przyje
dzie o godz.ló.30. 
Podczas spotkania 
autor będzie opo
wiadać o swojej pra
cy: O tym, jak ona 
wygląda, jak się za
częła i nie tyJko. VV 
trakcie spotkania 
będzie można zaku
pić jego dzieła j uzy
skać autograf. 

Od kwietnia 1998 r. 
Krzy ztof Petek spotkał 
się z ponad 15 tysięcami 
młodych ludzi. 
Jolanta Ozdoba 

Polkowice I Polkowicki Ośrodek Kultury Sportu i Rekreacji I 
Zaprasza na ciekawe zajęcia: Ciężka praca 

warsztaty tańca afrykańskiego, dziecięcy zespół piosenki i ruchu, nauka tańca 
BREAK DANCE dla młodzieży, aerobic sportowy dla młodzieży, pracownia 
modelarska, zajęcia plastyczne dla dzieci i młodzieży, sekcja szachowa dla dzieci 
i dorosłych, zespół folklorystyczny "Jesienne róże". 

Język Niemiecki 
dla dzieci 

poniedziałki 
godz.16 

zajęcia prowadzi 
Beata Lichocka 

Aerobic dla dorosłych 

wtorki, 
czwartki 
godz 19.15 

zajęcia prowadzi 
Marzena Adamczyk 

. 
Nauka 
Tańca Towarzyskiego 
dla dzieci 7 - 13lat 

środy godz.17 
I stopnia dla 
młodzieży i dorosłych 

II stopnia dla 
młodzieży i dorosłych 

zajęcia prowadzi 
Janusz Narajewski 

, 

Zapisy: Dom Kultury uj. Kard. B. Kominka 6 
59-100 Polkowice, tel. 845-03-03, 845-14-52 

Anna Osadczuk 

Lekkoatleci z polkowiekie
go gimnazjum mają ostatnio 
dużo pracy. W ubiegłym tygo
dniu odbył się Mityng Lek
koatletyczny Juniorów i Mło
dzików w Zielonej Górze. 

oszczepem oraz 
Sebastian Ma
łach w biegu na 
300 m, zdobywa
jąc w swoich ka
tegoriach pierw-

Zawody były jedno
cześnie kwalifikacją 
mIodzików do Mi
strzostw Polski. PoI
kowiczanie udowodni
li swoim trenerom, że 
można na nich liczyć. 
Jedne z najlepszych 
wyników w Pol ce uzy
skali Katarzyna Kusz
nier w pchnięciu kulą 
(12.60 m) oraz Ma
riusz Wierzbicki 
w biegu na JOO m 
(11.96). Doskonale 
spi ali się również 
Mariu z Wierzbicki w 
koku w dal, Sławomir 

Kaczanowski w rzucie 
dy kiem, Łukasz Ma
ciuszek w rzucie 

ze miejsca. 
Miejsca drugie zajęli: 
Dominika Ryglicka 
w pchnięciu kulą, Ka
mil Kic) w rzucie dys
kiem, Paweł Greń 
w rzucie kulą oraz To
masz Błażejewski w 
rzucie o zczepcm. Na 
trzecich pozycj ach 
upJasowali się Małgo
rzata Karlak 
w pchnięciu kuJą oraz 
Jerzy Sijka w biegu na 
300m. Czwarte miejsca 
zajęli Paweł Serwiński 
w rzucie dyskiem oraz 
Michal Kardy w rzu
cie oszczepem. Nato
miast miejsce szóste 
zajął Piotr Greń w rzu
cie dyskiem. 



Na stałe 

Jednym słowem 
Zarząd 

Gminy Pol
kowke 

podpi ał 
umowę 

z Polko-
wickim Centrum 
Usług Zdrowotnych w 
Polkowicach na reali
zację trzech progra
mów zdrowotnych na 
rzecz mieszkańców 
gminy Polkowlce, 

Monika Szatkowska: 
- Czego dotyczą 

programy i do kiedy 
hędą realizowane? 
Tomasz Sawicki, kie

rownik Wydziału 
Spraw Społecznych: 
- Programy realizo

wane będą do końca 
bI. Program profilak
tyki chorób krążenia 
skierowany jest do 
osób w wieku 40 - 45 
lat. Następny pro
gram dotyczy profi
laktyki jaskry, adre
sowany jest do osób 
między 35 a 60 ro
kiem życia. Ostatni 
program profilaktyki 
wykrywania nowo
tworu sutka, kieruje
my do jak naj zerszej 
grupy kobiet. Na re
alizację programów 
zarząd gminy prze
znaczy! ponad 270 
tys. z!. 

Na nad
~~
nej sesji 

Rady 
Gminy w 
Gręro-

00rlI radni po JUl3d 
5 rniesiąa;lch $ili Prze
\1nr1n~ RadyGminv. "VUI~gJ .' 
któJym za;tał ~ p.7C\\Uł-
nX:ząąr Jan l..aszt:zo.vski 

Izabela Pakiet 
- CZyspxmewał się Pan 

powIOOJ na ~ i 
jak Pan wi:tli damą ~ 
wtadlie? 

Jan I...aszczo.vski Prze
~RadyGminyw 
GtęOOcicadt 

- Nie spxtLiewaJem się 
takiego ~1-J11ilrU glCIDWa
ma Myślę, że dalsza I~
praca z radą będzie ~ję 00-
brze ukJacWa. Ną;ważnic:j
lSZJ111 zadaniem j~l przy};
de strategii .fC0roju gminy 
Grębocice, które 7mta10 
O[XJźnionc z powcxJu bm
J.11 pJ7J;,'wodnKzJcego. Ra
da praw.vala nad strategią 
i ok:reśJiJa wsz;y..tkie Ulda
nia strategi<:7:nc na bieżącą 
kadencję o.rnz dwie kolejne 
kadevcje &1dyGmmy.Za
daniem o najlaótszym (;er

minie reali:z;Jcji jest ~ 
c:zęcie budo.vy sali gimna
Sl}fZnej PlZ)' SP j Gimna
zjum w Gręlxxicach ~ 
kument pJanujemyp12jjąć 
JXld koniec wmśnia br. 
wG:nxh~ 

Waszym zdaniem 
Wioletta Jastrzębska 

namiotów z alkoho
lem na takich impre
zach, ludzie nie upi
jaliby się. Najgorsze 

- Nasze miasto wygląda bardzo ładnie 
jest zadbane i czyste. Cieszy mnie wi
dok, kiedy wyjdę na spacer i dookoła są 
wyspr~ątane ulice. 

jest to, że kiedy wra 
caJą do domów, często zdarza 
się tak, że halasują i budzą 
dzieci. Rozumiem że mlodzież 
chce się dobrze bawić, ą to 
m/odzi ludzie i mają do tego 
pclne prawo. Nie przeszkadza 
mi, kiedy ludzie wychodzą i 
próbują pozbyć się stresu, w!a~ 
'nie pó,i'ć i napić się piwa, ale 
nie kosztem Judzi starszych i 
dzieci, którym to bardzo prze-

- Po/kowice się rozwijają , ale 
martwi mnie fakt, że kostka, 
którą ą wykJadane chodniki, 
leży na ziemi. Nikt si~ tym nie 
zaintere uje, dzieci si~ tym ba
wią· Bawiąc się nią, rozrzucają 
ją dooko/a. Kostki te nie są na
Jeżycie zabezpieczone. leżą na 
chodnikach i trawnikach, po 
prostu niszczeją. Sam jestem 
prywatnym przedsiębiorcą i do
skonale wiem, ile takie materia
ly kosztują. Dlaczego nikt się 
tym nie zajmie? Przecież pozo
stawione w takim stanie stano
wią zagrożenie dla przejeżdża
jących lub parkujących samo
chodów i przechodniów (na 
przyklad tak jak na ul. Sztygar
skiej). Myślę, że powinien ię 
ktoś tym jak najszybciej zająć. 
(imię i nazwisko znane redak
cji). 

- Podczas imprez w Polko
wickim Centrum Piknikowym, 
myślę, że jest za dużo alkoho
lu. Młodzież kupuje piwo. Wy
daje mi się, że jakby byJo mniej 

zkadza. (imię i nazwisko zna 
ne redakcji). 

- Kiedy by/am na pacerze z 
córką i wnuczkami w polkowic
kim parku, zobaczyłam jak mlo
dzi ludzie stoją i na środku par
ku zaJatwiają swoje potrzeby fi
zjologiczne. W dzień, kiedy lu
dzie chodzą po ulicy razem z 
dziećmi. Przecież od tego są to
alety. Jakby maJe dziecko zoba
czy/o coś takiego, mogłoby się 
przestraszyć. Moim zdaniem 
jest to niedopuszczalne zacho
wanie. 
(imię j nazwisko znane redak

cji). 

Ciekawi I udzie ZADZWOŃ 

DO NAS 

W NASTĘPNYM 
NUMERZE 
PRZECZYTACIE: 

-~ .. " I < 
:. > 

, i.·.· .. .. :l, , - .. \~.' 
ę·~ .. ' ' •.......................... Ii ' .... ;.~ .•.... <JI .•... ~j..... .' 

pu imprezy. Jedną Z 

nich byl przegląd mu
zyki m1odzieżowej 
,MUZ)'(Z11a Bania 
2001". Od kiedy za
czę/amint:erescJv.tać 

się fudiJnj z TJLebcza, 
zauważylam st:ra.<;nJe 

problemy fJd1 miesz-

. ! , . A.,. . 
... / '\ ' 

- .~ . 
' ~,. ",k._',' 

- . II \\ 

, ~--
Barbara Szewczyk z mężem i córkami kańaJw _ mó.vi. pani 

Barbara Szewczyk to lm
~ o w.ieIkim. selW. 

Mies7hw ~ 
Rokteo.m~bwia
rmkęwTh.dx:ru, ~w 

pilłim ~ piękn}dl 
Pdkowic.. Ni!stety, 1mn tak 
~ już tm jest... 
- Kawiarnię otworzy/am 
rok temu - JXJWiedziała 
BatbaraSzeMzyk. - Pra<xr 
walam ocześniej w za 
Rudna. "YchOM1ję dvvie 
oorki, Agatę (22 Jam) i [gę 
(16 lat). Nie potrafię bez
Cl)t1J11ie siedzie4 m~ roś 
robić, two1Z)Ć P~
lam więczająć się cz;m5 in
nym Otwo1Z.Jlam kawiar
nię, prganizuję różnego ty-

Basia - Zapragnę/am im, 
w ramach swoich moi.Jivvo.. 
h, pomOC. 
Dziś pomaga już całej 

wiaJCe: jak brakuje ubrań, 
to dzwoni do znajomych i 
każdy z nich zawsze coś 
majdzie. Jak brakuje spIZę
tu gospodaIstwa c:Iomowe
go, dzjała w podobny spo
sób. 
- Moi majami już się do te>
go p~ dzvvonią, 
jakmają ~ oomoglobysię 
przydaćinnej CtiObie. WIelu 
dziwi się, pyta, 000 tu takna
prawdę dxxJzi. Jak można 
doJdadać do interesu, ZID 
rego przecież powinno się 
czerpać zyski - 0JXJWiada. 

- Pomoc tym rodzinom sta
Ja się dla mnie pasją. Jesz
cze przed otwarciem klubu 
zac:zęJam zabierać te dzieci 
do Polkowic, do domu kul
finy, do grrku, kina. Szuka
Jam 5p)1l'lVr6w, przewo1ni
ków. O1CiaJam "odeIWaĆ" 
~k tych dzieci od ar 
dziennych problemć1.:v do
rasIych - dodaje. 

Do tej pory dzreciaki zaj~ 
mowały się wszystkim, 00 

mogłoby przynieść jakiś 

grosz do domu Teraz przy
chodzą do kawian-nki pani 
Basi, gdzie rysują, malują, 
jednym słowem robią to, 00 

dzieci w ich wieku jX1\Vinny 
robić. Na<rz.a bohateOOl robi 
to wszystko charytatywnie. 
Pokazuje małym mieszkań... 
oorn 1łz.ebcza uroki. praw
dziwego dziecięcego życia. 
Przeczytałam na &:ianie ka
wiarenki. hasło: ,,Kto czuje 
się bogatym, ten nim jest". 
Pani 13a5ia jest na IX'NOO łx>
~ - ma ogra:ru:x: rerre.. 
Jolanta Oznoba 

Coś cię denerwuje, niepokoi, 
cieszy, chcesz się podziel i f 
swoją opinią? Dzwoń do nos 
od poniedzialku do piątku 
10.00~ 12.00 

nasz telefon: 74960 03 

reklama: 0609504 825 

E-mał ~.poIkowice.p1 

• o cyrku, który zaje
chał na wieś, 

• rozmowę z Maciejem 
Rudnickim, o jego wy
stawie fotografii 
"W kolorach szarości" 

• o święcie budowla
nych, 

• o Spartakiadzie Za
kładów Pracy Chronio
nej. 

Gazeta PoIkowicka, tygodnik Powiatu PolkowIckiego, adres 59-100 
Polko\\ic ,Rynek 19 (pokój 10). tellfax. 749 60 03, 749 60 00, 0609 504 25. 
e-mail: gi12eta@ug.polkowice.pl 

Redaguje ze<ipął'

Dana Bere2m,!I::l/itreiruz 
Ji&~~ • ~~k Sabinal.Jpiec(GawolZ)t'e), 
Anm OOO:zuk,lQanta~ Izabela Paki:t (~~ Mooika S:mtk~ Gtzc· 
gon Szaepaniak i,\'dakIor nnelny). Bernard Wybietalt redaktor!echruc2ny, D11'), 
Rafal~b 
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Czy de 'cyt 

w budżecie paflstwa 
będzie miał wpływ 

na nasz powiat? 

Teresa Wrza;, 
Lubin 

1)ziura 

budżetowa 

będiie mia
la \.\P{YW na 
~!iZy.ilkic 

śtcry życia 

public:mego 
ffuaJ wa
nc z t1fJdże.. 

tu !"U ~ jak szkolnictwo, 
luiha zdrowia, utrzymanie 

dróg CZ} j 'dnostek bczpieCleń

sm.~1. 11 n aJl1z,.x:zybędzieist

niaJ także po wybomch, a zmie
nić to może jedynie rząd. 

Leszek Samu] 
Gaworzycd 

- Myślę, 

~ 

'/ wej 
óJc7:ttjemy 

ws:>J}~ 

RJJjd będzie 
ją pr6bowaJ 

jakoś zalatać. 

Mai W7lO5ną podatki, może 

komu$ będzi~' t:rzeba zabrdĆ, 
żeby dać komllś innemu. a na 

górze jakoś dadzą sobie rodę. 
Biedni niewiele mogą zrobić. 

Agnicnka~ 
G/ogów 

Tak 

sytuacja w 
krąJu j t ciężka i może po IłY

borach parlamentarnych coś 

się zmieni. Miejmy jednak na
dzieję, że nie odbije się to na 
D1ljuboŻSZ)'m spoJeczeń.<;twic. 

Jak na razie, pomysJ ()ooęda 

dotacji na pomoc11t:CiZ111} jest 
cHa mnie absurdem. 

Izabela Kak! 
Po/kowice 

Tak 
wic1kawu-

111 budżeto
wa, nspew

no odbije się 
na calej Pol
sce, a tym 
samym na 

naszym powiecie. NIkt na razie 
dokJadnie nie wie, jak 17fl per 
radzi sobie z l)m probJcrttem 
M1un jednak na&ic', ie nie 
odbije się na mJodych ludziach, 
którzy Z1łinwestowali np. w bu
dowę dó u. ZniesiCJiifkwszeJ
kich ulg pocJatkowr,ch nie per 
prawi ich sytuaq~ Wf\: prze
ciwnie. stanowcw ją JX>gof$Zy. 



Nie trzeba będzie jeździĆ do 
Wrocławia czy Zielonej Góry 
po wykształcenie wyższe. Od 
przyszłego roku akademic
kiego będzie je można zdobyć 
w Polkowicach. 

łem magistra, ale 
to na razie raczej 
odległa perspekty

·wa. 
Pierwsze rozmo

wy na terna t po
wstania szkoły za
częły się już cztery 
lata temu. - Bar

Okolicznościową lampką szam
pana uczczono powstanie Dolno
śląskiej Wyższej Szkoły Przedsię
biorczości i Techniki w Polkowi
cach. - Myślę, że dla Polkowic 
jest to bardzo ważny moment-

dzo intensywnie zaczęliśmy pra-
cować nad tym projektem mniej 
więcej dwa lata temu - mówi sta
rosta TraIDŚ. - Wydaje mi się, że 
powolanie szkoly lo ogromny 
sukces. Na decyzję mimstra eze-

e 

IC 
nymi j sławnymi miasteczkami, 
gdyby nie tudenci - uwaia bur
mistrz Stańczyszyn. 

- Zgodnie z tradycją Polkowic 
postawimy na jakość. Chcemy, 
aby szko!a nie ods ta wala od in
nych naszych inwestycji.· Szansę 
jaką daj nam minister, musimy 
wykorzystać. 

- Osiągnęliśmy to, o ezym ma
rzyliśmy od dawna - zdradziła 

nam Stanisława Bocian. - Ta in
westycja traktowana jest priOlyte
towo. 
Szkoła będzie finansowana 

::'larlczy~iZ)'Il, Andrzej Tatuśko, Marek Tramś, Wlodzimerz Olszewski 

mówił po odczytaniu decyzji Mi
nistra Edukacji Narodowej An
drzej Tatuśko, wicewojewoda 
dolnośląski. 

- Po raz pierwszy na Dojnym Ślą
sku powstała szkoJa ~a w ma
lej miejscowości. 
Będzie to niepaństwowa szkoła 

kształcąca w dwóch kierunkach: 
międzynarodowe stosunki poli
tyczne oraz informatyka. Te kie
runki zostały wybrane po analizie 
rynku pracy, sondażach oraz 
oparte są na przewidywanych 
trendach edukacyjnych. 

- Prowadzimy wstępne rozmo
wy z wladzami różnych uczelni, 
co do otwarcia trzeciego kierun
ku ksztaJcenia - powiedział nam 
Marek 'framś, starosta powiatu 
polkowiekiego. - To jednak na
stąpi wtedy, kiedy te dwa pierw
sze Iderunki zaczną funkcjono-

Lb._ wać. 
'iT "Początkowo w DWSPiT będzie 

można uzyskać tytuł inżyniera. 

Prowadzone są również starania, 
by można kończyć szkolę z tytu-

kaliśmy tylko dwa lata. Są przy
padki, że trzeba było czekać trzy, 
cztery lata na taką decyżję. 
Szkoła będzie kształcić tudentów 

w systemie dziennym i zaocznym. 
Gdzie będą mieszkać "dzienni" stu
denci? - Mamy bazę loka/ową, m.in. 
w postaci hotelu - stwierdza Stani
sława Bocian. wiceburmistrz gminy. 
- Zresztą wielu studentów dojeżdża 
do swych uczelni nawet 70 km. To 
dzisiaj nie jest problem. 

W planach jest utworzenie cam
pusu akademickiego. 
- Powstanie on na terenie nowych 
Polkowie - stwierdził Włodzimierz 

Olszewski, Pełnomocnik Bunnistrza 
ds. Utworzenia Szkoły Wyższej. 

- Będziemy wspierać naszych 
wyróżniających się studentów 
- powiedział Emilian Stańczy

szyn, burmistrz Polkowic. - Chce
my też być konkurencyjni dla in
nych ośrodków edukacyjnych. 

To dość znamienne, że w tak 
małym mieście i powiecie po
wstaje szkoła wyższa. - Oxford 
czy Harward nie byJyby tak pięk-

m.in. przez gminę i powiat polko
wieki. - Budżet szkoły pow. tanie 
woparciu o dotację z urzędu gmi
ny j powiatu w 32 proc. 
- powiedział Ireneu z 1taczyk, 
przewodniczący Rady Miejskiej 
w Polkowicach. 
Szkoła będzie mieściła się 

w budynku Zespołu Szkół w 
Polkowicach. - Chcemy wy
gospodarować przynajmniej 
jedno piętro w budynku 
szkolnictwa zawodowego 
- wyjaśnia Włodzimierz Ol
szewski. - Dodatkowo wspól
ne zajęcia będą odbywaJy się 
w Auli Forum. 

Wniosek , by utworzyć 
DWSPiT w Polkowicach, po
parli: biskup legnicki Tade
usz Rybak, Witold Kroch
mal, wojewoda dolnośląski 

oraz Jan Waszkiewicz, mar
szałek województwa dolno
śląskiego. 

Pierwsze "gaudeamus" zabrzmi 
1 października przyszłego roku. 
Anna Osadczuk 
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Zarejestrowana w Sądzie Ke]OD,oW'~ Legnicy 
Wydział V Gospodarczy -list~[)pa\P:h, 

Władze spółki: 

- PREZES - WŁODZIMIERZ OLSZEWSKI - n_J'V &~ ZESPOŁU SZKÓl, 

PEŁNOMOCNIK BURMISTRZA DS. vn'~'lr SZKOŁY WYŻSZEJ 

- PRZEWODNICZĄCY RADY NADZORCZEJ - P&rII.-.'" TRAMŚ - STAROSTA 

POLKOWICKI 

Głównymi akcjonariuszami są: Gmina Polkowice, V""""··""'kmó1l1ce oraz 6 pracowni
ków naukowych przyszłej szkoły wyższej. 

Kadr 
W szkule \\)'ldądać będą między innymi: 
l. Prof. dr hab. Edw.m:l Haliżak-były dyrektor Instytutu .... L""'~_" Międzynarodowych uw. au
tor szeregu publikacji o stosunkach międzynarodowych. 
2. Prof. dr hab. Wi~iaw Dobrzycki - autor szeregu książek z dzlIlzinv stosunków międzynarodo
wych, wykładowca na uniwersytetach w Mehyku, . Portugalii, Hiszpanii 
i USA, wielokrotnie nagradzany nagrodami resortowymi. 
3. Dr hab. Michał Gajlewicz, profesor UniweTh]'tetu WdlXla1,\'S. :ro - ekspert licznych organiza
cji i projektów m.iędzynarodo\\)'ch ( min. WHO, PHARE, na uniwersytetach w 
RFN. Kanadzie i Szwajcarii). 
4. Dr hab. Janusz Adamowski - dyrektor 1nstytutu lJzłenn1kar. 
ca w1iwersytetu w Kanadzie i Belgii (Brukseli). 

, w przeszłości wyldadow-

5. Dr hab. Witold Mazurczak - "')'kładowca w NuffieJd Q)llege 
żek z dziedziny stosunków międzynarodowych. 

autor nagrodzonychksią-

6. Dr bab. Barbara Rysz-Kowalczy.k, dyrektor Instytutu 
SZc.'\Mkiego, członek rad redakcyjnych licznych czasopism DalJ.l.;.<II~th. 
7. Dr hab. Piotr Kraszewski, profesor UAM, były prd.COWI1ik Badań Dad Polonią zagra-
niczną PAN, Zakładu Badań Narodowościowych PAN. Loyola University Chicago. 
8. Dr hab. Ryszard Paradowski, kierownik Zakładu Thorii uczestnik. licznych kon-
gresów naukowych. 

Kalendarium wydarzeń zwiqzanych Rok 2000 

z tworzeniem Dolnośląskiej Wyższej Szkoły 

Przedsiębiorczości i Techniki 

w Polkowicach 

Rok 1998 
* Wstępne rozmowy na temat utworzenie szkoły 
wyż zej w Polkowicach. 
* Powolanie Pełnomocnika Bunni trza ds. Utwo
rzenia Szkoły Wyższej. 
• Przygotowanie wstępnej koncepcji utworzenia 
szkoły wyższej. 

Rokl999 

E1nt<tp'rclu!;p Edukacji Narodowej 
zezwolenia na utworzenie 

n. ... I1Wl(';\rh - styczeń. 

iCOlI.illil~~lnl - marzec, maj. 
Przle\.d~icz;i)ce~to Rady Nadzorczej i Pre

S.A. u Dyrektora Departa-
Wyższego MEN - maj. 

recenzenta Komisji 
krc,dvt:lcvinclrIlVŻS7eł>Cl Szkolnictwa Zawodowe

Mączyńskiej - grudzień. 

Umieszczerll zadania pod nazwą Dolnośląska 
Wyisza ~lK01'łllZe,dsiebiorcz~)ścl i Techniki w Pol-

* Opracowanie koncepcji i biznesplanu dla szkoły kowicach w Rozwoju Sejmi.k."U Wojewódz-
wyższej - czerwiec. twa DoJlnoslaslłgu . 

* Kompletowanie przyszłej kadry akademickiej. • Uchwal:! Głównej Szkolnictwa Wyż ze-
• Akt zawiązania Spólki Akcyjnej ZamPol .A. z go z dnia ~_LI"nu,"~ pozytywnie opiniująca 

1"'\.oUlollllq w Polkowicach (z udziałem Gminy Polko· wniosek w dotyczacej utworzenia zko-
i Powiatu Polkowice) jako przyszłego założy- ty i u kształcenia w specjalno-
szkoły wyższej - październik. ściach: rodowe stosunki polityczne 

• Rejestracja półki w Sądzie Rejonowym w Legni- komputerowe. 
cy Wydział V Gospodarczy -listopad. Edukacji atodowej udzie lają-
• Pnygotowanie wniosku do Ministerstwa Edukacji ca zezwoleol;al pólce ZamPol SA na utworzenie 
Narodowej (uzasadnienie potrzeby utworzenia ni zawodowej pod naYWą Dol-
zkoły i przedstawienie jej koncepcji, statutu, pro· Szkoła Przedsiębiorczości i Tech-

nauczania, ramowego plan ustudiów, kadry 

• Uzyskanie poparcia Wojewody Dolnośląskiego, 
Mar załka Sejmiku Dolno'ląskiego, Rady Gminy 
\1"11",,,,,,· -r.> Rady Powiatu Polkowickiego. 

przy wsparciu wladz gminy, 
Ui"li~.~<1:>h; .. , prowadzono lobing na rzecz 

I\'yiszej w Polkowicach. 

Kandydaci 
Przed nami kolejny egzamin z demokracji; do wyborów 
pozostało ledwie dziewięt dni (licząc od piątku). Trzeba na 
nie pójśt, bo nieobecni nie mają racji, nie wolno o tym za
pominat. Kogo wybrat? Na kogo oddał swój głos? Komu 
powierzył reprezentowanie w parlamencie? Na te pytania 
każdy z nas musi odpowiedziet sobie sam. My przedsta
wiamy poniżej ludzi stąd, kandydatów, którzy mieszkają i 
pracują w powiecie polkowickim. 

~~uw 
Usta nr 3, pozycja nr 15 
Wykształcenie: wyisre, Akademia Wychowa
nia Fizycznego w Poznaniu 
W Polkowicach od 1991 r. 
Nauczyciel ~ch()wania tizycznego w Szkole 
Podstawowej nr 2 w Polkowicach 
żona: Beata 
dzieci: Km ia, Marta, Ewa Radek 
Dokonania: 
- Stworzyłem zespól który występował w n li
dze kobiet, 

- Doprowadziłem młodziczki do pólfinału MistrL.ostw Polski, 
- W latach 199912001 byłem człoljkiem ZarząduDolnośląskiego ZwiązJ.."U Pił-
ki Ręcznej w Polsce, 
Jako parlamentarzysta zajmę się: 
- rozwojem oświaty, 
- rozwojem kultuIy fizycznej, 
- utworzeniem nowych miejsc pracy, 
Warto na mnie głosować, bo jestem przyjazny ludziom. 

Tomasz Borkowski, Platforma Obywatelska 
Lista nr 7, pozycja nr 5. 
Wyk'iZtałcenie: wyższe: absolwent AWF w Po
znaniu i Podyplomowych Studiów Prawa Pra
cy i Prawa Socjalnego na Uniwersytecie Wro
cławskim. 
Radny Mia~ta i Gminy Polkowicc (prrewodni
czący Komisji Doraźnej do Spraw Młodzieży). 
prezes Polkowickiego Konsorcjum Budowla
nego sp. z 0.0., prezes lekkqatletycznego Klu
bu portowego Polkowice. Zonaty żona Stani
sława, córka Agata i syn Maciek. 

Dokonania: Najważniejsze z nich to tworzenie Szc:z.ęśliwej rodziny. Wszyst
kie inne związane są z pracą w Polkowicach 1 dla mieszkańców miasta: by
łem nauczycielem w szkołach podstawowych, od lat pracuję z młodzieżą IN' 
klubach sportowych i jestem radnym samorządu gminnego. 
- Jako parlamentarzysta hędę chciał, zgodnie z programem Platfonny Oby
watelskiej, doprowadzić do obniżenia podatków. Ponadto zajmę się tym, na 
czym ię znam i czym zajmowałem się do tej pory, ClJH oświatą, zagadnie
niami związanymi z kulturą fizyczną i budownictwem. Pragnę teź tworzyć 
prawo przyjazne samorządom i włączę się do prac nad decentralizacją. 
Wuto na omie głosować, bo jestem z Polkowic i uważam, że nasi mieszkań
cy zasługują na to, by mieć swego reprezentanta w parlamencie. 

Thmasz Kuziemka, UW 
Usta nr 3, pozyqa nr 16 
\Vykszlałcenie: wyższe, Akademia Gómiczo -
Hutnicza 
W PoIkowicacb od 1998 r. 
Sekretarz Komisji Powiatowej Unij Wolności, 
przewodnic:zący Koła nr 2 w Polkowicach 
Zona: Małgorzata 
Dzjeci: Aleksandra, Dawid 
Dokonania: 
- zajmuję się p1anO\'fclI1iem strategicz.nym. przy

czyniłem się do sporządzenia Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy PoI
kcrwice, 
-zajmuję ię współpracą zagraniczną w gminie, w tym z Unią Europejską. 
- reprezentC7Nałem gminę i powiat na ~cj konfereocji "Projekt 
partnerstwa Gmin" w KijoY.1e na Ukrainie 
Jako parlameotatzysta zajmę się: 
. poprawą bezpieczeństwa publicznego, 
- usprawnieniem systemu edl1ł<aąjnego, 
-usprawnieniem ~rnu podatkowego, 
WJrto na mnie gł~ bo jestem młody, ambitny i konsekwentnie dążę do 
celu. 

Dokonania: 

Jerzy MoIsk:i. SLD, Lista nr l, pozycja 24 
Wykształcenie: śreclnic, lechnikum Gómi-
Cle 

W Polkowicach od 1973 r. 
Radny powiatu polkowickiego, członek ko
mitetu organiJ.ac.yjoego Unii Gmin Śląskich. 
Żona: Krystyna, nauczycielka w Szkole Pod
stawowej Nr 1 w Polkowicach. 
Córka: Magda, studentka N roku Akademii 
Ekonomicznej w PoznauhL 
Syn: Wojtek, student U roku PoIHechniki Sz
czecińskiej. 

- wspicra1cm od pocz.ltk-u inicjatyw«r utworzenia Centrum Edukacji Wicj
kiej w Radwanicach, a obecnie budowę obiek1:U; 

- byłem jednym z inicjatorów utworzenia strtltegii powiatu polkowickicgo i 
inwestycji powiatu w zakresie rozwoju ~wiaty, 
- w ciągu trl.ech lat. wspólnie z kilkoma oliobami, utworzyłem silną partię 
opozycyjną. 

Jako parlamentarzysta zajmę ' ię: 
- I"QZINojem edukacj~ 
- prLCciwdziałaniem korupcji. 
- doprowadzeniem do v.yrównania szans startu zawodowego i życiowego 
dla mlodzieży z lerenów wiejskich. 
w.uto na mnie głosować bo jestem kompetentny, uCliwy i jestem stąd. 

Ilr ·~ł 
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Iz;b>ła B tkatl, SlD- UP. lisia nr l, fXlZ)t.jc, nr 21 
Wykształcenie: wyisre, inżynier mechanik 
Pracowała w dwóch fumach: Lubincx i Za
nam. Obecnie współwłaścicielka finny han-
dlowej Koltcc. 
W Polkowicach od 1999 roku. 
Mąż: Wojciech. ktÓlY również jest moim przy
jacielem. 
Córka: Emilka. 
Dokonania: 
- działając w stowarzyszeniu, pomagam fi-
nansowo i prawnie ludziom z terenu powiatu; 

-wspólnie z koleiankązajmuję się pomocą wdowom po górnikach, którym 
najeżą ię akcje, "ci jeszcze ich nie otrzymały; 
- pracy zaczynałam w Zanamie jako planiSlka zdobyłam pewne doświad
czenia, poznałam problemy nurtujące małe i średnie przedsiębiorstwa. 
Jako parlamentarzysta zajmie się: 
- nowoczesną edukacją i informatyzacją kraju, 
- skuteczną walką z bezrobociem, 
- przyspieszeniem rozwoju gospodarczego i v.yrówny.varuem szans życio-
wych 
WaJ to na mnie głosować, bo razem pokonamy codzienne trudności. 

Wiesław Wabik, UW 
Lista nr 3, pozycja nr 7 
Wykształcenie: wyższe , Akademia 
Ekonomiczna we Wrocławiu 
Wiceburmistrz Gminy Polkowice 
W Polkowicach od 1990 r. 
Żona: Elżbieta 
Dzieci: Gabriela i Julia 
Dokonania: 
- staram się pomóc ludziom mającym 
problemy mie zkaniowe, które są mi 
znane z wła nych doświadczeń, 

- poprzez kontakty z instytucjami finansowymi w Polsce uzy
skiwałem duże środki dla gminy, 
- przyczyniłem się do uzyskania przez gminę wielu prestiżo
wych nagród, np. Invest City, 
Jako parlamentarzysta zajmę się: 
- ustawodawstwem dotyczącym polityki mieszkaniowej oraz 
budownictwa, 
- tworzeniem nowych miejsc pracy, 
- kwestią preferencji lokalnych i ustawowych, tak by ułatwić 
każdemu rozpoczęcie własnej działalności gospodarczej. 
Warto na mnie głosować, bo znam problemy, które chcę roz
wiązać . 

ZARZĄD GM INY GA WO R ZYCE DZIĘKUJEMY RADNEMU TOMASZOWI 

BORKOWSKI EMU ZA UFUNDOWANIE 

BILETÓW DO CYRKU, A PANU ANDRZEJOWI 

WERNIKOWI ZA UMOŻUWIENIE 

PRZEJAZDU. 

informuje. że na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy ul. OkręŻDa 85 
wywieszono wykaz nr 12/ 2OOl. 

Dzieci z Trzebeza 

Wykaz dotyczy sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego nierucho
mości zabudowanej - lokali do adaptacji - położonej w Dalkowie w grani
cach działki 49/1 o powierzchni 412 fi2. 
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Przemków 

Radwanice 

Kraina 
miodu iwina 

Szukając 

wyjścia 
Jolanta Ozdoba 

Już nasze babcie mó
wiły, że miód jest dobry 
na wszystkie choroby, 
a szklaneczka wina na 
pewno nie zaszkodzi. 

występy zespołów 

folklorystycznych. 
OrganizatoJZy pny
gotowali również 
wykład na temat 
leczenia miodem 

Z Anną Jankowską, nową 
dyrektorką Zespołu Szkolno 
- Przedszkołnegow Radwo
nicad1, rozmawia Adrianna 
Jakubowska. 

szans, czyli dobre 
przygotowanie 
dzieci do dalsze
go etapu nauki. 
Możemy to osią

Powinniśmy o tym 
pamiętać ~ aby tradycji 
stało się zadość, spró
bować tych pyszności 
podczas Dolnośląskie
go Święta Miodu i Wi
na w Przemkowie. 

Przypomnijmy, że 

w ubiegłym roku 

oraz zdrowotnej 
mocy wina. Będą rów
nież pokazy, konkursy, 
kiermasz, a na zakoń
czenie - dyskoteka. 

W drugim dniu (po
czątek już o 9.00) bę
dziemy mogli zoba
czyć pokazy miodo
brania, sadzenia i 
i uprawy winorośli -

gnąć, bo po 
pierwsze mamy 
mniej liczne 
klasy, po dru
gie: mamy 
wspanialych fa
chowców oraz 
bogatą ofertę 

językową· 
- Czy wpro

wadzi pani do
datkowe zaję
cia dydaktycz
ne? w Przemkowie po raz 

pierwszy zorganizowa
no Święto Miodu, któ
re trwało tylkO jeden 
dzień. Organizatorzy 
tegorocznej imprezy 
zapewnili więcej atrak
cji. Jej początek zapla
nowano na 29 września 
o godz. 13.00. Zoba
czymy m.in. wystawę 

miodów i innych pro
duktów pszczelarskich, 
winorośli i win oraz 

- Dzieci już 
od zerówki bę
dą uczyć się in

forma tyki i języka ob
cego. Również przed
szkolaki i zerówka w 
więk zym zakresie bę
dą mogly korzystać z 
pom ocy pedagoga 
szkolnego. 

to dla oka, a dla ucha l 
-koncerty zespołów lŚ 
"Mozaika" i "S. O.S. " L..... ........ iIIIL----"---~A:;nn;a~kO!~ 
oraz pobawić się przy 
muzyce zespołu So
rex. Areną większości 
atrakcji tegorocznego 
Święta Miodu i Wina 
będzie Park Miejski 
w Przemkowie. 

Patronat prasowy 
nad imprezą objęła 
Gazeta Polkowieka. 

Gaworzyce 

Smutne 
• • znlwa 

Sabina Lipiec 

święcił wieniec 
wykonany 
przez Barbarę 
Fartuszyńską, 
dyrektorkę 

Domu Kultury 

Dożynki W CJl De Gaworzym 
w tym roIw były wyjątkowo 
skroi. I te. tłebyloanitradycyj
nego festynu, ani ctażynko\Nei 
biesiady, boriebyloteźpowo
dOwdoświęłowania. 

"Jowisz" oraz 
jej podopieczne. Wie
niec ten zdobył drugie 
miejsce na dożynkach 
powiatowych w Chocia
no.wie. Podobna uro
czystość odbyła się w 
Koźlicacb. 

Żniwa w tym roku nie 
należały do najlatwiej
szych. Część zbóż pozo
stała na polach. 1łudno 
też sprzedać te zebra
ne, bo z powodu inten
sywnych deszczów są 

zbyt wilgotne. 
Sołtysi z gminy Ga

worzyce zadecydowali, 
że obchody święta plo
nów zostaną ograniczo
ne do mszy dożynko
wych. 

W Gaworzycach w 
cza ie mszy proboszcz 
Lech Świdziniewski po-

W Kłobuczynie msza 
dożynkowa odbyła się 
w ubiegłą sobotę. Po jej 
zakończeniu można by
ło wziąć udział w zaba
wie wiejskiej. 

Za każdą wieś nale
żącą do parafii w Kuro
wie Wielkim będzie od
prawiana osobna msza. 

- Struktury admini
stracyjne szkoły pod
stawowej i przedszkola 
w Radwanicach zostały 
połączone. Powstał 
Zespół Szkolno 
- Przedszkolny. 
Czy w związku z tym 
zostaną wprowadzone 
radykalne zmiany w 
działalności połączo
nych instytucji? 

- Takich zmian nie 
będzie, ponieważ dalej 
funkcjonować będą te 
same klasy, grupa 
przedszkolna i dwie ~
rówki. Dzieci uczyć się 
będą dalej w tych sa
mych budynkach. Ka
dra nauczycielska nie 
zmieni się. Natomiast 
trzeba się zastosować 
do warunków reformy 
i cięć budżetowych. 

- Czy podobne roz
wiązania są już stoso
wane w Polsce, czy jest 
to pionierski projekt? 

- Nawet jeśli są ja
kieś Zespoly Szkolno -
Przedszkolne w Polsce. 
to prawie każdy z nich 
dziala na nieco innych 
zasadach. We wszyst
kich sprawach placów
ka będzie traktowana 
jako jedna caJość. 

- Kandydując na sta
nowisko dyrektora 
szkoły, przygotowała 
pani plan rozwojowy. 
Jakie cele są dla pani 
najważniejsze? 

- Przede wszystkim 
kwestia wyrównywania 

- Czy planuje pani 
dodatkowe zajęcia wy
równujące lub zajęcia 
dla uczniów uzdolnio
nych? 

- Mamy bardzo dużo 
zajęć rewalidacyjnych 
dla uczniów mających 
problemy z nauką i z 
zachowaniem. Jeżeli 
chodzi o dzieci uzdol
nione, to praca byla 
dobrze prowadzona 
już wcześniej j nie ma 
potrzeby wprowadza
nia większych zmian. 
Dzieci przy dotychcza
sowej formie pracy 
osiągaly bardzo wyso
kie lokaty w wielu kon
kursach oraz ą dobrze 
postrzegane przez na
uczycieli szkól śred
nich. 

- Co z uczniami naj
uboższymi? 

- Biednych dzieci 
jest coraz więcej, a od 
państwa dostajemy co
raz mniej pieniędzy. 

Będziemy się starali 
pozyskiwać sponsor6w. 
Na ile nam to wyjdzie, 
na razie ciężko powie
dzieć. Na pewno nie 
zo taną one zostawio
ne same sobie. 

- Dziękuję za rozmo
wę· 

Wywiad, pasieka i pole 

Informator 
POGOTOWIA 
Ocpłowniczc 993 
GdZCM'C 992 
Energetyczne 991 
W~ 995 
Ratunkowe 999 
I\lliga m 
Straż Miejska 986 
Straż Pożarna 998 

APTEKI 

PoJkowice 
uJ. Kominka Sa 
tel. 749-98-70, 
uJ. Moniuszki 3a 
tel. 845-17-11, 
ul Skalników 4 
tel. 845-23-91, 
ul. Kominka 7 
tel. 845-02--{)1, 
ul. Browarna 14 
tel. 847~17 

Grębocice 

ul. Głogowska 3 
tel. 831-54-71 
Chocianów 
ul. Wesoła 12 
tej. 818-55-36 
ul. żeromskiego 2 
tel. 818-55-54 
Ptzemków 
Pl. Wolności 12, 
tel. 831-93-25 
uJ. Długa 3, 
tel. 831-97-13 
Radwanice 
ul. Przemysłowa 7, 
tel. 831-13--06, · 

DYŻURY APTEK 

~ 

11m -17.00 ul. SkaJnikó,v 4 
17 fJ)...2A.00 ul Kaninkn 5a 
~ 
ul. Długp, 
tel 831-97-13, 
sOO. 9.00-15.00, 
00z.. 9.00-1100, 
Ii W:lIrxiri, 
tel 831-93-25 
m. 8.00-15.00, 

POSTÓJ 
TAKSÓWEK 

Poikowice 
W41-ffi 

LECZNICE DLA 
ZWIERZĄT: 

Polko wice 724-94-52 
845-06-66,845-13-75 
Gaworzyce 831-62-24 
Radwanice 831-16-00 

831-19-16 
Chocian6w 818-52-15 

INFOMACJE 
telefoniczna 
miejscowa 913 
zamiejscowa 912 
biuro napraw 924 
zcga~a 926 
budzenie 917 
tel. zaufania 988 
policyjny telefon zaufa-
nia 846-33-06 

Informator 
kulturalny 
KINO 
PoIkowire: 
,.Mambomania" - kome
dia, rei. John Forte, wyk. 
William Ash, Keri Russen . 
13 -16 wncinia, godz.18 
"Gorzka czekolada" 
- thriller p,ychologiczny, 
rei. Oaude Cbabrol, Vv)'k. 
Isabelle Huppert, Jacques 
Dutronic 
"Cudowni chJopcy-' 
- obyczajowy, reż. Curtis 
Hasnon, wyk. Michael Do
ugIas, Thbey Maguire, 
20 września, godz. 18 i 20 
"Cudowni Ql!oJX1' -oby
czajowy, rei. Ontis Han
son, wyk. Michael Do
uglas, Thbey Maguire, 
21 - 23 września, godz. 18 
,,Kapitan Corelli" - wojen
ny, rei Jiho Madden, wyk. 
Nicolas Cage, Christian 
Bale. 
21-23 WIZeŚnia, godz. 20 

WERNISAŻE 
PoIkowke: 
Wernisaż fotografii 
MACIEJA 
RUDNICKIEGO" W ko
foraeJl szarości" 
7 wr.ześnia godz. 18, 
DK sala widowiskowa 
Wystawa prac potrwa do 
21 września 
15 września 
,,H PoMatolły lB.ień NieM 
pdnasprmmycb" 
godz. 11.30 - 12.30 Msza 
Swięta w Kościele p.w. 
Matki Bożej Królowej Pol
ski 
godz. 13 - 14.45 Koszy
kówka mężczyzn na wóz
kach - pokazw~ykonaniu 
drużyny Mistrza Polski 
"Impel" STAR Wrocław 
na terenie Zespołu Szkół w 
Polkowicach 
Blok imprez w Polkowic
kim Centrum Piknikowym 
godz 13.30-16 gry izaba
wy dla dzieci j młodzieży 
godz. 14.30 -16 uroc:zyste 
otwarcie n Powiatowego 
Dnia Niepelnosprawnych, 
podsumowanie gier i za
baw oraz uroczyste wręcze
nie nagród, koncert Orkie
try Gómic:z.ej ZG Rudna 

godz. 16 - 18 ~\)'Stępy ze
społów muzycznych: .An
traks", ,,Bajms" 
godz. 18 - 20 Biesiada Pol
ska, gra zespól "Colorado" 
Pieczenie kiełb~ i wspól
ne zabawy przy ognisku 

UWAGA 
Chocianowski Ośrodek 
Kultuty i Polkowicki 0śro
dek Kultury Sportu i Re
kreacji zaprasza wszystkich 
chętnych do uczestnict\ ..... a 
w ciekawych zajęciach. Za
pi Y do końca września 
w domach kultury. 
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Wrzesień w A aparku 
NOCNE PŁYWANIE, 
Aquapark 
ZAPRASZA WSZYSTKICH, KTÓRZY UWIELBIAJĄ NOCNE SZALEŃSTWA 

OD 22 WRZEŚNIA W NOC Z SOBOTY NA NIEDZIELĘ, DO GODZ . 1.30 

· SOBOTNIE PORANKI 
Aquaparku 
WE WRZEŚNIU, KAŻDY GOŚĆ, KTÓRY PRZYJDZIE W SOBOTĘ W GODZ 

OD 8.00 DO 9.00 PIERWSZĄ GODZIł-JĘ POBYTU NA HALI BASENOWEJ 

MA BEZPłATNĄ. 

dla dzieci 

Aquaparku 
29 WRZEŚNIA - (ZGłOSZENIA DO 24 WRZEŚNIA) 

II TURNIEJ GRAND PRIX 
W WYŚCIGACH KAPSLI 
w Aquaparku 
23 WRZEŚNIA 

KONKURS FOTOGRAFICZNY 
w Aquaparku 
30 WRZEŚNIA UPłYW A TERMIN ZGłOSZEŃ "WSPOMNIENIE Z WAKACJI NAD WODĄ". 

WszeIkichinformaqi na temat imprez w .AqtJapaIm ~ DziałMatketingu pod mumerem telefonu (006) 845 Z170~.1161ub 2ll 



~12 
Polkowice 

Niewesoło O sztuce 
Z Dariuszem Starczewskim, 
członkiem Grupy Kabaretowej 
Rafała Kmity, która wystąpiła 
pierwszego z trzech Dni Polkowic, 
rozmawia Grzegorz Szczepaniak. 

- No to najwy7szy czas 
pokazać coś nowego. 

- Rafa! Kmita ciężko 
pracuje. NapisaJ musi
cal, ale nie jest zado

wolony z kompo
zycji i je zcze się 
z tym na razie 
w: trzymuje. Pisze 
też komedię dla 
teatru. Poza tym 
trzyma się dziel
nie i nie daje cza
som. Chce "tań
czyć" po swoje
mu, a nie tak jak 
mu zagrają. Dla
tego przerwa tak 
dlugo trwa. 

- Rozumiem, że 
dzisiejsze propozy
cje polskiego ka
baretu nie przypa
dają wam do gu
stu. 

- Nie mogą, bo 
Dariusz Starczewski j Grzegorz Szczcpaniak Są nijakie. Słyszę, 

- Jak się podoba w Polkowicach? że pokazuje ię to, czego chce Pll-
- Mile miasteczko, w którym wi- bHcznoŚć. Ale to jest taka samona-

dać kasę. Są takie, w których kasa pędzająca się maszynka, bo jak się 
je t, a nie widać. Ładne osiedla, ma- nie ma alternatywy, to się po prostu 
lowniczy Rynek, no i Aquapark, któ- Jaknie tego, co można dostać. Nam 
ry zaraz odwiedzimy. Szkoda tylko, to nie odpowiada. 
że v.ystąpiliśmy tak wcześnie. Pro- - To bardzo gorzkie spostrzeże-
gram "Pop show" inaczej ogląda się nia. Skąd ten pesymizm? 
po zmroku. - To nic pesymizm, to ocena rze-

- Po prezentacji tego programu w czywistości. Wierzę jednak, że za ja
Opolu w 1995 roku niektórzy mówi- kiś czas znajdą się ludzie z pieniędz
li, że jest obrazoburczy... mi, dla których prze tanie być naj-

- Ale czasy się zupe1nie zmieni/y. Dziś ważniejsza ta pierwsza konsumpcja. 
to, co wtei.o/ szokowaJo, jest zwykle. Pre- Będą chcieli czegoś więcej niż no")' 
zenter w radio pozwala sobie na antenie telewizor i my to im damy, jeśli się 
powiedzieć ,,spieT ... " Trochę się więc zupe1nie nie zestarzejemy. 
,,Pop show" zestarza1. - Dziękuję za rozmowę. 

II Powiatowy Dzień 
Niepełnosprawnych 

15 WRZEŚNIA 2001 R. 
12.00 -13.00 Msza Święta w Kościele p. w. Matki Bożej Królowej Polski 
13.00 -15.00 Koszykówka mężczyzn na wózkach - pokaz drużyny "lrnpel" 
Star Wrocław Stowarzyszenie Osób Niepełnosprawnych, w Zespole Szkół 
w Polkowicach 

Blok imprez w Centrum Piknikowym: 
13.30 -16.00 Gry i zabawy 
14.30 -14.45 Uroczyste otwarcie II Powiatowego Dnia Niepełnosprawnych 
15.30 - 16.00 Podsumowanie gier i zabaw oraz uroczyste wręczenie nagród 
16.00 - 20.00 Występy zespołów muzycznych 

ORGANIZATORZY: . 

~ Starostwo Polkowickie 
Dolnośląski Związek Inwalidów Narządu Ruchu w Polkowicach 
Stowarzy zenie "Żyć Godnie" 
Polkowicki O'rodek Kultury Sportu i Rekreacji 

Kultura, ogłoszenia 

Chocianów 

Gwoździe programu 
Wywiad 

ludzie w trakcie v.ystępu 
wbiegali na scenę. 

- Na pewno macie do 
opowiedzenia wiele aneg
dot Prosimy o jakąś dla 
naszych czytelników. 

Zespół Brathanki gościł na Powiato
wych Dożynkach w Chocianowie. Z 
Halinką Mlynkovą, wokalistką i Janu
szem Musem, akordeonistą i założy
cielem zespołu Brathanki, rozmawia
ła Adrianna Jakubowska. 

Halinka Mlynkova: -
Podczas jednego z koncertów zdarzy/a 
się taka sytuacja, że scena zaczęJa się 
zapadać pod nami, ponieważ deski by
Jy za słabo przybite. Organizatorzy 
szybko zareagowali i na swoich bar
kach trzymali calą scenę, na której 
oprócz mnie by! caf Y zespól i sprzęt W 
pewnym momencie nasz techniczny 
przybieg! z mlotkiem i gwoździami i 
chciaJ wszystko przybijać. W ostatnim 
momencie chfopcy go powstrzymali, 
żeby nie wbiJ tych gwoździ w pleCy or
ganizatorom pod sceną. 

- Konik stał się symbolem waszego 
zespołu. Dlaczego właśnie konik? 

Janusz Mus: - Konik jest w herbie 
Suchej BeskidzkieJ~ laJd pochodzę. 
Dostaliśmy go w prezencie i s!uży! ja
ko zabawka moim dzieciom. Pomyśla
Icm, że to będzie temat na okJaelkę 
pJyty j tak zostało. 

- Jak: zaczęła się wasza wspólna 
przygoda z muzyką? 

Janusz Mus: -Jesteśmy kolegami od 
wielu Jat i z takim zamiarem nosj]j'my 
ię już od dawna. Kilka Jat temu grali
śmy w podobnym skJadzie, oprócz 
skrzypka, w zespole bluesowym De
kiel. Nasze drogi zawsze gdzieś się tam 
lączyJy w różnych formacjach. Praco
wa.liśmy również jako muzycy sesyjni 
z artystami polskiej sceny, ale nad
szedl odpowiedni moment i tak się 
zaczęJo. 

- 30 czerwca w Niepołomicach liąr
towała pani "Czerwone korale". Za 
ile zostały sprzedane? 

Halinka M1ynkova: - Sprzedane 
za taty za 18 tys. z!, ale "pasz/y" one 
razem z naszą "Super Jedynką", któ
rą otrzymaliśmy w tym roku w Opolu. 

- Jaka jest publiczność na waszych 
koncertach? 

Halinka Mlynkova: - Publiczność l 
jest bardzo żywioJowa, każdy koncert ~ 
jest inny i piosenki również ą różnie ł 
odbierane. Kilka razy zdarzylo się, że § 

- Dziękuję za rozmowę. 

Spartakiada Zakładów Pracy 
Chronionej 

15 WRZEŚNIA 2001 R. 

PATRONAT HONOROWY 

STAROSTA POWIATU POLKOWICKIEGO 

FUNDACJA OCHRONY ZDROWIA W LUBINIE 

Stadion 1(. S. "Górnik" Polkowice 
8.00 - 9.00 Przyjazd uczestników 
9.00 - 10.00 Ceremonia otwarcia Spartakiady 
- powitanie ekip portowych 
- oficjalne ogłoszenie otwarcia 
- wciągnięcie flagi olimpijskiej na maszt j zapalenie znicza 
- złożenie przysięgi w imieniu zawodników i sędziów 
- defilada ekip 
10.00 - 15.00 Konkurencje zespołowe i indywidualne (piłka nożna, ringo. 
mini korbaU, rzut piłką Iekar ką, bieg na 60 m) 
15.00 -16.00 Wręczenie pucharów medali, nagród, upominków i dyplomów 
17.00 - 17.30 Zakończenie 

• 



Sport 

Polkowice Polkowice 

Remisowy ~~!?ty i upadki 

Górnik 
Anna Osadczuk 

nie, jaki reI 
będzie 
zespołowi 

~ecał 
w tym 
sezonie. 

Czwarty remis ~ rzędu 
polkowiczan. Staje się 
już tradycją, że Górnik 
nie przegrywa na swąim 
boisku. Ni-estety I także 
nie wygrywa. 

Z arena
mi więc się wstIz}mujemy, 
ale jedno jest pewne: stra
conych punktów nie da się 
już odzyskać. Przypomnij-

Szansę na zdobycie 
bramki JX)lko.v.iczanie mie
li już w ó;meJ minucie, kie
dy Majka dośrodlro.vał w 
JX)le karne do Grisz
Clenki, ten podał do 
Malawskiego,któxyz 
10 metrów posłał pił
kę nad poprzeczką. 
Natomiast zespół z 
Go~ szansę ; 
na prowadze
nie zmamo... 
wał w 20 roi
nucie, kiedy 
po dośrodkowaniu 
KonopeIskiego piłkę 
pnejął 

Koła-

czyk 
istrzelil 
przt}

wrot
ką. 
NJeStety 

I 

- w słupek 0Jwilę później 
podobna ~a zdarz:}ła 
się poIkowi<2anom. Grisz
czenko podał piłkę do Ma
la\Wkiego, który błyska

wicznie strzelił i trafił w po
przeczkę. Natomiast w 41 
minucie NowakO'WSki strz.<7 
lil głową, ale nierelnie. K0-
lejną ~ 211lalllOW3ł 
UJek, trafiając w światło 
bramki, niestety za lekko. 
- NJe Mem, ro się dzieje 
- po.viedzjał nam 7reZ'j-

gnowany Marcin Szymań
ski, obrońca gospodaIzy. 

Po dziewiątej kolejce 
Górnik ma zaledwie 11 
punktów. Dwa spotkania 
wygrane, dwa przegrane i 
pięć remfów. 0Yj jest jesz
Cle szama, by maleźć się w 
pierwszej CZ\-\Urce tabeli? 
1łener Dragan po tIzech 
nieudan)tit kolejkach mó
wił, by nie sp.iesz}ćsię z 0ce
ną i .. na pyta-

my, że w ubiegłym sezonie 
gómK,yzakończyłi rundę je
sienną tylko z jednym remi
sem, sz.eścioma porażkami i 
12 zwycięstwami A po 
dzkwięciu kolejkach mieli 
na wciro koncie 21 pt.mk.
tów. W rundzie wiaiennej 
poszło ciężej, ale prorenkr 
wały ~ejsze zwycię
stwa. A czy jest szama na 
odrobienie ~tansu w tym 
sezonie, kiedy nasi pilkaIze 
mają już 19 stracon}dl 
OClek do Lecha Poznań, a 
dzrewięć do ŚWitu Nemy 
Dwór? Hipotecznie oczy
w:S::ie jest, alewtedy lidetzy 
n ligi mlNehby zacząć tra

cić punkty, a Górnik 0dno
sić same ZW)tięstwa. 0Yj 
jest to m<Yi.łiwe? Poż).jemy, 
zobaczymy. 

'JYm<7.asem klub otrzy
mał puchar fair - play. w~ 
rej o tym wyIDżnieniu w k0-
l . numerze. 

Tenisiści z Międzyszkolnego Klubu Spor- nym" składzie. - Naszze5{X>ł 
towego Tenisa Stołowego w Polkowicach będą reprezentowali junio
zainaugurowali sezon Dolnośląskim Tur- 'mji kadeci-powiedział Sła
niejem Indywidualnym Młodzików. ,:"omirSłowiński, trenerdru-

A rozpoczęli go bardzo dobrze, bo pod
czas Twnicju poIkowiczanki zajęły miejsca: 
czwarte (Monika M.adziarczyk), piąte 
(Ewelina Kaczor) i SZÓ5te (Paulina Miś). 
Tym samym zakwalifikowały się one do pół
finałów ogólnopolskich. 

Rozgrywki ligowe rozpoczną się na po
CZ4tku października. Drużyna mężczyzn, 
która spadła w ubiegłym sezonie do trzeciej 
ligi, rozpocznie rozgrywki w "odrnłodzo. 

Skład drużyny chłopc6w: P. Gacek. 
p. Lopko, M. Cholewa, F. Pilarczyk, 
G. Przybysz. 

'CfDY. 
~ta zaś grają, tak jak w ubiegłym 

roku, w drugiej lidze. - W tym roku spróbu
jemy ~ o awans do picJw.iZCj ligi
deklaruje trener Słowiński. - fu okresie 
przygotowawcz;ym zawodniczki mają szan
sę pokonać swoje rywalki i ~ 
awamować. 

MKSTS Polkowicc ogIa'iZa nabór do 
szkółki tenisa stołowego dzieci z klas I - m 
Zapisyutrenel'ÓWwgodzinachod 17 do 19. 

Skład drużyny dziewcząt: J. Ka~ 
czor, M. Miś, I. Ziomck, M. Lesiń~ 
ska. B. Pilarczyk. 

Dzień po triumfie w wyścigu Tour de Pologne cz.olowi zawodnicy kolarskiej grupy 
CCC Mat Piotr Przydział, Ondrej Sosenka i Cezary Zamana gościli w Polko wicach. 
Ko1aIze, dzialaet.e i sympatycy komentowali wyścig. Rozmawiano o sukcesie i o przy
szłorocznych planach. Relacja ze spotkania w kolejnym nwnen.e. 
Anna Osadczuk 

Dm kupoo II nmdyi typujemy 
W)'IIik mecru ŚWit Nowy 0Iri6I' 
-000Dk~. 

Na wypcłJJione kupooy C2r.kamy do 
14 WI2IŚlia (deąWje dala stempla 
pocz1DWegP ). 

Nagrodę - telewizor wartoSci ok. 3 
łys. złotydJ - ufundował sklep fir
mowy EMAR. a aparat fI}
tograficzny firma FOTO UJZ 

Pnyjmujemy tylko oryginalne ku

pony wyciętl! Z G-dZety Polkowickiej. 
p~ nie zapomnieć o podaniu 

swoich danych i zapraszamy do 

wspólnej zaba\\.y. 

~OOśćpunktów~

dził ~ I>arluslKnzak. 

Konkurs 
LIGA FACKOWCOW 

LIGA FACHOWCÓW 

1 
HRUNDA 

ŚWit Nowy Dw6r- G6mik:PoIkowice 
_ ... -.. : .... __ . ( .... _ .. : ......... ) 

I<upan oaJ.:iy ~\'.x. R<dakqi GP", (emumc do 14 W=JlIa br. 

"Yraiam ~odę na pratwarzanie mok'/I d:WJc'h o,s(.l
Ix)!",,/!. 

i 

13+ 
ZAGRAJMY 

11.09 
Powiatowy Dziecię

cy Turniej Piłkarski o 
Puchar Prezesa KS 
Górnika Polkowice -
stadion przy ulicy 
Kopalniancj w Polko
wicach 

15.09 
godz. 8.30 (zo tał 

prze. uni'Yty z dnia 
8.09 z powodu pogo
dy) 
Tenisowy Turniej 

Dzicciycy do lat 15 -
Korty teni owe przy 
ulicy 3 Maja w Polko
wicach 

godz. 10 
Wyścig Kolarski po 

Wzgórzach Oalko
wycli - DaJków, gmi
na Gaworzycc 
godz. 16. II liga pił

karska 
Świt Nowy Dwór -

Górnik Polkowice 
godz. 9 - 10, Sparta

kiada Zakładów Pra
cy Chronionej - sta· 
dian przy ulicy Ko
palniancj w. Polkowi
cach 

16.09 
godz. 11 
Górnik Polkowice -
Miedź Legnica - 001-
no~ląska Liga Junio
rów 
Godz. 16, IV liga 

piłkarska 

Górnik Polkowice -
Łużyce Lubań 

GOTOWI DO 

BIEGU 

Jesienne biegi prze
łajowe szkół podsta
wowych i gimnazjów 
odbędą się 22 wrze
śnia 2001 r. o godz.11 
na ścieżce zdrowia. 
Organizatorami bie
gów są TKKF "Start" 
Polkowice, Urząd 
Gminy Polkowice 
i Związek Gmin Za
głębia Miedziowego. 
- Celem imprezy jest 
upowszechnianie ma
sowego biegania 
- najprostszej formy 
rekreacji mowl 
Adam Nowak, prezes 
TKKF "Start" Polko
wice. - Biegi odbędą 
się w pięciu katego~ 
riach wiekowych: 
I-III, III-IV, V-VI 
k1. szkoły podstawo
wej i I-III kJasy gim
nazjum oraz ucznio
wie szkól średnich. 
Zgłoszenia pod nr te
lefonu 845-24-65, 
0501-463-956. 
AlonikaSzatkowska 
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Zielona 
na raka 
Bemard WybiernJa 

C:zyzielona herbatapozawa
lorami smakowymi ma jakieś 
inne? Okazuje się, że tak. .. 

mować angio
genezę, co 
w znaczym 
stopniu spo-

Od wielu lat ludzie 
umierają na choroby no
wotworowe. 
Jedną z ważniejszych 

stosowanych obecnie 
metod walki z rakiem 
jest hamowanie angioge
nezy (wzrostu ilości na
czyń krwionośnych). 
Niedo tateczna ilo'ć 
kIwi, a co za tym idzie 
substancji odżywczych, 

uniemożliwia rozro t gu
za. 

Komórki nowotworo
we "zachowują ię", wy
jątkowo zresztą, inteli
gentnie, stymulując 
wzrost nowych naczyń 
krwionośnych. 

Czasami w walce o ży
de pomóc mogą metody 
naturalne. 

walnia rozwoj 
guza. Badania Naukow
oow z KarOlillSka Institu
te w Szwecji zdają ię do
wodzić, że za taki stan 
rzeczy odpowiedzialna 
jest substancja nazwa
na roboczo EGCO, bę
dąca jednym z natural
nych ZMriązków che
micznych występują
cych w herbacie. 

Oby tylko to odlaycie 
nie spowodowało gwał
townego wzro tu cen na 
ten napój. 

Szczerze się tego 
obawiam, obserwując 
kierunek, w którym 
zdążają reformy łużby 
zdrowia. 

Mikser, reklama, ogłoszenie 

Eliksir 
Anna Osadczuk 

Nie wynaleziono jeszcze 
eliksiru młodości. Istnieje 
jednak szereg kuracji 
"odmładzających", które 
mogą nam pomóc po
prawić owal twarzy. 

dzania wiot<2eją

cych komórek. 
są też inne spo

soby"odmładza
nia się", wszel
kiego rodzaju li-
ftingi. seczki , ma 

Jednym re środk<'m mogą
cych nam w t)m pomóc jest 
korzeń żeń - szenia Badania 
dowodzą, re zawarte w nim 
sutxrumcje czynne są w stanie 
pobudzić akt).wnctć mózgu i 
mięśni. Kolejnym środkiem 
jest mleako p;zczele, bogate 
w witaminy, oligoelementy 
amirJokwa)y i enzymy. NIek
tórzy naui«JoM.y twierdzą, re 
mleczko ma zdoi.n<ś: pobu-

napmające czy 
wstrzykiwanie silikonu 
pod skórę. Czy jednak to 
wszystko jest tego warte? 
Jak powiedziała kiedyś 

Anna Dymna., aktorka, le
piej zjeść ogórka niż kłaść 
go na twaIz. 

Konsultacje: Ma1gorza
ta Bocian, Salon Kosme
tyczny "Kaskada" przy 
ulicy Chopina 14c. 

Ogłoszenie 

hut OCtl>ll.®m lt!tr:JlilDrm ... iD> lJ);rł}.~ ~%J 
'fi 1PQ)Rt~wii~clhl 

~beąidnieurlJrjw~ziresic: 

11 rm.te usługi oond::lc I inforlllill.yjrlć. Lllitzane 1, admini.;tr;lI,,)]lIO-prawnymi 
a<iJCkwni JXtM1ld'Il.'Ilia dzialllIn<Ri ~~j I1rdl2ilrn!flr.Ulk!m ~~bi .... -
Sl\\elll ( por~ ztłzWz:iny pmlW. madu:ÓJ1!,'IJ, Iinanl.'f.v j jJOlIaLków. produkqi, wy
koclystania inlcm.:tu. ~ ~1ÓW l:li:;p.")ft('P.\)dl i m ). 
']f UWi<;lanic inform;lCji o do-.tI,lpIlo.j na rynku oCeni; finanouwania zewn,;tTLllt.'b'O. 
InfomJaCje te doI)I:zą gI&.'111ic ('furty~' ~j <kI ~kIOrn MŚP (w.Ulm. 
ki udzJJ.lOi:I kred)1U, ~ąyro.'l1l(M-arue,okres ~ 1T~'n1C. 
rrxI7aj zrlb.~ia, ild. ) or.lZ inn}dl iflj.tyt\lCji firtaJID,~ fl!l1llcasi~'M')dl. 
f\~~~~k.,pitaIoI")dl,itp. 

_VUd:a:łanie iofonn.:v.'ji na temat lTIt~ i 2$ld UZ)lJ\iIv.mia 00rdziCj ~ 
1I'yTDag3}lC)dI \xI!ipX.jaIi1\y~~~.t/lin cz:t'j(M\.'!}\ ~ (Ili) 
~t'l OOpLlfn}dl ) usług <b;t;;r'f1YCh w sieci oinx.Ikó.Y KSU or.tl usług ofcIU
warl)dl prl.fZ iJŃ}'1uąe ~1llI sieci ~U 

41 Udliclanic intOOn:~i n<l Lemat JrOjckt&.v ~h dL1 MŚP l\:aIizlw.Ul}dt 
wram.u ~ityki RząduwooedvtSl'o!llz pugramu PIxm:.aw~ollllIŻ· 
~ i ~'h korl)'Slaniaz instrwncn«w\\~ dL'! MŚP~ w Ibl· 
'iIdćj A/}nji Ram~u f>r.1.có;i,;IJion:2I..o (PARP) oraz Rcgi(lna1r~i lr&~i FlIlóiIl
SUfl'-\-; (RlF). ~ tonu~~ 

-onłocji slkoleniM\.j. 

• d>t;x:ji na uzy;kanic certyfikatu. 

-d1lllCji llIl ~)\olVank: lb ~lict\\'1 wl)'lIku kaptakYW)'l11, 

-OOt.'Lji na inij.1I)\~w;pien~ 1l1Z\\~ JI7lXbięhk~. 

Z tN\JgPunklu l\om.dt.'lt)'jIlO-Oor.IIb!gI) (PKO) mąjilkor..y.;tnć: 

# l~ fX)(lqmu~~e dzi;lhdoo1ć !,.'l"lX:d1!lLJ!, 

# rn;lIi iŚ1'l'(]J1ł JT~)R,yspt:łJ1iająl.y\\)'IllOgiokreślonewart. 54i 55 ~y 

l dnia 19łistc.1(llda Il)l)9m1ru()I'rm\ici<W:dalrOOb~J~lnlla!l7J.!j. 

WeWJ:l\ŚliU punkt będzie ~ w tiJ 14 i 28 od ptr.. 9.00 do płl.l4JO 

w klImh CeoIxumJnb:maf:j ~w PołJ:Iwicadl.Ry!d26, Id. 74!){B.33 

Zielona herbata po
trafi dość skutecznie ha-

Może więc warto już ~ 
teraz kllpić kilka paczek. ~ 

Tak na wszelki wy- &. 

padek. ~------------~A~b~~' m-y-m-i~el~i~--l-ta~ki-m-rn~I~-m-d~o--~~ 

~tów*ż,iiw*rlztieAgcrą RaI:MjlR~"ARI1lG' 

SA W ~, ul. RaI3ja 1t) teł. trI2 Zł 17, 8521> 15 , 862 35 22, !iD: 862 (P li&, 

e-mail: ~ , PKO ~ jo!t (;IŻ od 1 ~ <mI) 

w dni~ {!lI- pt) odptr..9iX1do ptr..15.oo 

R~klama 

Jak pOdzielić cie 
Z IRENEUSZEM TRACZYKIEM, PREZESEM 

SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ "CUPRUM" 

ROZMA W1A DARlA BEREZOWSKA. 

- Od kilku dni w miesz
kaniach spółdzielczych 
montowane są na kaloryfe
rach małe urządzenia zwa
ne podzielnikami kosztów. 
Do czego one służą? 

- Podzielnik kosztów 
sJuży do indywidualnego 
rozliczania ciepJa za cen
tralne ogrzewanie. Jego za
daniem jest podziaJ kosz
tów ciepJa, jakie zużyJ w 
ciągu roku budynek na po
szczególne mieszkania. W 
ka ż dym budynku, 
w węźle cieplnym znajduje 
się licznik energii cieplnej, 
który mierzy ilość ciepJa 
dostarczonego do budyn
ku. 

Do tej pory podstawą 
rozliczenia ciepla by! 
m kw. powierzchni użytko
wej mieszkania, czyli po
dział kosztów ciep/a zale
żał wyłącznie od wielkości 
mieszkania i nie mial nic 
wspólnego z oszczędza
niem. Użytkownik więk

szego mieszkania zaw ze 
ponosi! proporcjonalnie 
wyższe koszty za centralne 

ogrzewania od użytkowni
ka mniejszego mieszkania. 

W przypadku indywidu
alnego rozliczania ciep/a za 
centralne ogrzewanie przy 
pomocy podzielników 
kosztów mieszkańcy będą 
mieli wp/yw na zużycie cie
p/a w swoim mieszkaniu, a 
tym samym wpływ na wiel
kość ponoszonych kosztów 
za centralne ogrzewanie. 
Ponieważ 50 proc. kosz

tów ciepła, jakie zużył bu
dynek w ciągu roku, zosta
nie rozliczone w oparciu o 
zużycie ciep/a w danym 
mie zkaniu. Natomia t po
zostałe 50 ·proc. ko ztów 
rozliczone zostanie od 
m kw. powierzchni miesz
kania. Z tego wynika, że 

użytkownik większego 
mieszkania, który oszczę
dza/ ciep/o, może ponieść 
mniejsze całoroczne koszty 
za centralne ogrzewanie od 
użytkownika mniejszego 
mieszkania, który ciepJa 
nie oszczędzaj. 

- Czy istnieją inne sposo
by indywidualnego rozli-

czania kosztów dostarcze
nia ciepła, które podobnie 
jak licznik wody, gazu czy 
energii elektrycznej liczyły
by ciepło dost8l'czone do 
mieszkania? 

- Oczywiście, najlepszym 
rozwiązaniem by/by licznik 
ciepła. Niestety, w na zych 
budynkach ciepło je t do
starczane do mie zkań 
z kilku pionów - nie ma 
wj,;c możliwości zain ta10-
waDia ciepłomierzy miesz
kaniowych. Dlatego po
wszechnie od wielu lat sto
suje się indywidualne rozli
czanie ciep/a w oparciu o 
podzielniki. 

- Dlaczego dopiero teraz 
spółdzielnia wprowadza 
system indywidualnego 
rozliczania kosztów 
w oparciu o podzielniki? 

- Od wielu lat kilka bu
dynKÓW w naszej sp6Jdziel
ni jest rozliczane w oparciu 
o podzielniki koszt6w. Nie
jednokrotnie na zebraniach 
Grup Członkowskich by/y 
zglaszane wl1ioski, aby 
wprowadzić indywidualne 
rozliczanie kosztów ciepla. 
Nie byJo to jednak możliwe 
do czasu zamontowania za
worów termostatycznych 
na grzejnikach, jako wa-

runku koniecznego do 
wprowadzenia ind)'\1 idual
nego rozliczania. Dopiero 
w tym roku Zgromadzenie 
Członków naszej :póldziel
ni, uchwalając kierunki 
rozwoju, podjęlo decyzjf O 

montażu podzielników. 
- Obecnie są montowane 

cieczowe podzielniki kosz
tów. Czy istnieją inne, bar
dziej dokładne? 

- Cieczowe podzie/niki 
ko :ztów majl} woje wady 
i zalety. Na pel.mo podziel
niki elektroniczne są lep ze 
od cieczowych, jednak są 
pięciokrotnie droż ze. Je
żeli mJe zkańcy danego bu
dynku wyrażą taką wolę 

i pokryją ko zty zakupu po
dzielników elektronicz
nych. zasraną one l'amon
towane. Jedno jest pewne: 
w jednym budynku nie mo
gą funkcjonować podzielni
ki cieczowe i elektroniczne. 
gdyż nie jest możliwe rozli
czenie kosztów ciepJa w 
oparciu o dwa różne yste
my. Moim zdaniem, po
dziaJ kosztów w oparciu o 
podzielniki cieczowe czy 
elektroniczne daje podob
ne efekty. 

- Czy mieszkańcy danego 
budynku mogą zrezygno-

wać z indywidualnego roz
liczania kosztów? 

- Jeżeli ponad 50 proc. 
mieszkańców danego bu
dynku będzie chciaJo 
rozliczać się nadal z 
m. kw. swojego mieszka
nia za cieplo, które zuży
je w ciągu całego roku 
ich budynek, będzie taka 
możliwość. Dajmy jednak 
szan. ę zafunkcjonowania 
systemowi indywidualne
go rozliczania ciepła. Po 
roku będzie można oce
nić jego zalety i podjąć 
wlaściwe decyzje. 

- Jeżeli mieszkańcy 
w danym budynku są 

rozliczani w oparciu o 
podzielniki kosztów, to 
jak będą rozliczane za 
ciepło te osoby, które 
nie pozwolą zamonto
wać podzielników lub 
nie udostępnią ich do 
odczytu? 

- Z uwagi na to, że w 
takicn przypadkach nie 
będzie można określić, ja
ki wpływ na zużycie ciepla 
przez budynek miały te 
osoby, zastaną one rozli
czone w oparciu o jed
nostkowy koszt ogrzewa
nia 1m kw. w tym budynku 
powipkszony o 50 proc. 

- Czy podzielniki są 
montowane we wszystkich 
mieszkaniach spółdziel
czych? 

- W tym roku podzielni
ki montowane są na całym 
osiedlu Krupińskiego i w 
kilku budynkach na o ie
dlu Sienkiewicza i Gwar
ków. Pozoslate budynki 
mu zą poczekać do przy-
zlego roku. 
- Wspomniał Pan, że 

kilka budynków w spół

dzielni jest rozliczane od 
wielu lat w oparciu o po
dzielniki kosztów. Czy te 
budynki zużywają mniej 
ciepła i czy mieszkańcy 
tych budynków płacą 

mniej za centralne ogrze
wanie? 

- Tak. Średnio o 
20-30 proc. je t mniej
sze zużycie ciepla w bu
dynkach, w których znaj
dują ię podzielniki, a 
tym samym koszty za 
centralne ogrzewanie ą 

niż ze. Podzial tych 
kosztów na po zczegóJne 
mieszkania zależy mię

dzy innymi od tego, kto 
jak oszczędzaJ cieplo w 
ciągu roku. 

- Dziękuję za roz
mowę· 



Ogłoszenia 

Wydział Rozwoju 
Obszarów Wiejskich 

Urzędu Gminy 
informuje, że 

lecznice weterynarii : 

ul. R a townikó w 5/4 , 
ul. Mie dzia na 9, 

ul_ K B. Kominka 

MAJt\ ZAWARTE UMOWY NA ROK 2001 NA 

nieodpłatne wykonanie 
• • szczepienia 

l' psOW 
właścicielom posiadającym dowód "rpłaty 

podatku za psa. . 

Ogłoszenie 
Skarbnik gminy Gaworzyce 

infonnLtie, 
że rozpoczął przygotowania 

materiałów pianistycznych do projektu 
budżetu gminy na 2002 rok. 

Jednostki budżetowe, instytucje kultury i amodzielne 
stanowiska pracy przedkładają matcnały 

wg opracowanych wzorów. 
JednostkI organizacyjne nie powiązane z budżetem 

gminy, . towarzyszenia, organizacje społeczne mogą 
ubiegać się o prqznanie dotacji po spełnieniu warunków 
określonych uchwałą Rady Gminy nr )"'VII/15/00 z dnia 

25 listopada 2000 roku. 
Wnioski najeży k1adać u Ska rbnika Gminy w terminie 

do 30 yłfZeśnia 20tH r. 

OGLOSZENIE O PRZETARGU 

ZARZĄD GMINY GRĘBOCICE 

INFORMUJ E, ŻE: 

w dniu 27 września 2001 r . o godz. 12.00, w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy zostanie zorganizowany 

I przetarg w formie licytacji ustnej na zbycie: 
- dzialek polożonych w m. Grębocice, przeznaczonych 

pod tereny budownictwa jednorodzinnego. 
Wadium najeży wpłacać do dnia 26 września 2001 r. do 

godz. 10.nO Szczegółowe informacje na temat przetargu, 
regulaminu p~etargowego można uzyskać w Urzędzie 

Gminy w Grębocicach, ul. Głogowska 3, 59-150 Gręboci
ce; pok. nr 15, tel. 076/8315501 w. 34 

ZARZĄD GMINY 
GRĘBOCICE 

59-150 Grębocice, ul. Głogowska 3, pokój nr 28 

telefon 076/831 5031: foks 076/ 8315077 

ogłasza 
przetarg nieograniczony na wykonanie 

robót budowlanych: 

- budowo rurociąQu w ody pitnej 

~ m. Grębocice ul. Inialkowa, ul. Zielona 

w Iym. rurociąg l PVC 110 mb '00 

ThrmlO realizacji - ",magnny lenn," wykonania 30.iO.2002 r. 
Posl<;powanie nie zo lulo poprzedzone "~lępną kwnlifikacją. 
Specyfikuc;.,; iMolnycll warunków zamówienia mOLna odd'rnć wiedzi· 

hil: zamawiającego pok. nr 28 lub la zaliczeniem POCl.l0\\1ID. 
Cena sp<.·cyftkacji 15 PLN. 

Uprawniony do konwklllw 1 ofcrel1tami - Edward Pawl~ Inspektor 

d" in"c,tycii. 
Oferto; w zamkni~tej kopercie Oznacz(lOcJ 

SIEĆ WODOCIĄGOWA GRĘBOCICE 
NIE OTWIBRAĆ PRZED 11.10.2001 GODZ13.00 
- nalciy 7lo;iyć w '\iedzibic zamawiającego pok nr 11 . 

lennin ~k1adania ofert upły~a 09.10.2001 r. godz. 13.00. 
Olwarcie oferl na .. ląpi w siedzibie llImawiająccgo, pot.. nr 24 w dniu 
11.10.2001 r. godz.. 13.00 

Postępowanie będzieprolNOdzonezzastosowoniem 
obowiqzkowych pre(erenqikraiowYdl. 

W przelargu mogą wziął udzial oferenci, którzy: 

złożą waiI:ui ofert~ 
spełnią warunki Ustawy o za.aI.6wieoiach public:mych. 

Pomoc 
pOWOdzianom 2001 

Mieszkańcy z terenów wiejskich gminy 
Polkowice ofiarnie zaangażowali się w zbiórkę 

darów dla mieszkańców zatopionej gminy 
KUNÓW, z którq podpisano stosowne 

porozumienie. 

Do akcji pomocy pOWOdzianom 
włączyli się mieszkańcy niżej 

Wymienionych wsi: 
Pieszkowice - 12 worków 7.boża i 4 worki ziemniaków 

Tam6wek -28 worków zboża, 2 ko ldry i pod u zka, 
2 komplety pościeli, 9 ręczników, artykuły szkolne 
i proszek do prania 

Komornik:i- 22 worki zboża 

Guzice -3 worki zboża i 3 worki ziemniaków, kołdra 
i poduszka, l karton z chemią domową. 1 karlon 
z artykułami spożywczymi i L karton z odzieżą. 

Trzebcz -2 worki zboża, 7 kołder, artykuły spożyw
cze 35 kg (ryż i cukier), chemia domowa (proszki 
do prania) 

Moskorzyn - 4 worki zboża, l worek ziemniaków, 
pościel i ubrania 

Kamllerz6w - 22 worki zboża 

Ogółem zebxano 93 worki zboża i 8 worlWw 
ziemniaków, 10 kołder, 2 poduszki, 2 komplety pOOcieIi 

i inne bardzo potrzebne pCJ'NOdzianom. artykuły. 

Wymieniamy skrupulatnie dary zebrane 
w poszczególnych wsiach, ponieważ darczyńcy 
również niejednokrotnie są ludźmi biednymi. 

Dlatego na leżą im się słowa uznania 
i podziękowania za hojność. 

Zbiórką darów i transportem do miejsca 
przeznaczenia zajęło się Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Miejskiej w Polkowicach. 
Odbi6r dnia 4.09.200lr. 

Miejsce docelowe - Gmina KUNOW 

Otrzymałem pOdziękowania od 
mieszkańców gminy Kunów, dotknię
tych klęską powodzi w dniu 25 lipca br. 
W ich imieniu wyrażam gorące podzię
kowania za okazaną pomoc material
ną. Należą się one wszystkim mieszań
com naszej gminy, a w szczególności: 
mieszkańcom z Pieszkowi c, Tarnówka, 
Komornik, Guzie, Trzebcza, Moskorzy
na oraz Koźmierzowej. Dzięki Waszej 
bezinteresownej pomocy przekazano 
powodzianom kilkaset kilogramów 
żywności, art. pierwsze; potrzeby, che
mii gospodarczej i odzieży. Mieszkańcy 
gminy Polkowice po raz kolejny udo
wodnili, że nie są obOjętni na ludzką 
krzywdę, zawsze gotowi są pośpieszyć 
z pomocą. Podziękowania należą się 
również Przedsiębiorstwu Gospodarki 
Miejskie; Sp.Z 0.0. w Polkowicach za 
zorganizowanie szybkiego transportu 
do gminy Kunów. 

EmjJjall Stańczyszyn 

Burmistrz Gminy Polkowice 
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Ogłoszenia drobne 
Tluma\z,'nia prly~iC;gk - j. nic- • 
mi~l'ki i nkprl}'iięgh' - J. nngiel· 
ski. Kr{,tkic krmin} n'aHllllji 
'Id 06111 075558 
Tel. WI-2.<).fi.I 

'irD2.oI.ll')..I)-(i -·1041 

Krt dyt ha pOn;c'l.ycldi. Chces7 
wl~(bjcr \\iięc~j 

Tel. li('O, ·341-:m 
s~ '" 1I"-.20Ilt I) ("'.' '+41 

• 'IlU\\ug:l' nieduwag.a· "p,da. 
1i:1. (076) 847-ą7-(i4 

I t) O1:".UtII·U'(~}I' 

Kreuyl gl)łÓwkuwy. 
·Ii:1. 0lJ()2-~96-947 

Nf"lll8...~n·la{I\~\ 

Poswkuj~ mic'lkania ,lo wyna
jęcia \\i I'olkowicach. 
Id. komaktow}' 749-3~-2J 

N. nl,.1 _~Out·D 6' m. 
AlrakC)·Jn ... krcd)'IY gllll,,,klllW 
I1c:z wpJ:tI~, bt'L Jlor. czycicH. Ra
IV miC'll;czne. 
Tel. 1\-17-1, -6S' 

.\1 OK.tOiOr Il (,,, 

i'.amicl\i~ mi ,zkanie 50 m2 nn 
dOlnek uo fl'mlllllU " Polk"""j
cuch. 
leI. 847-97-60, 060Q-408-194 

~I bUI!UJl'H)..(1~W1b 

Firma AVON IUlrudni ch.,:rnych 
do praC) w I1raniy k\l\mctycll1cj. 
Tel. 847-95-67 

,2tlł1\l.lJl·lJh SSl .. 

Atrakcyjny kred} t r,otówkowy 
Tanie tlhclpi~C1enia OC j AC 
l'olknw\C\!. Ralowników \l. 

Tel. 845-50-ąj . !1603-23!!-995 
t f.z:mJOOI.'). s. 

tJ. luglwunic na WCl>cluch, Ic.\ty· 
n,,,h. impra:lch OKllliclntlściCl

"ych. 
Tel. 0504-998·354 

~fłll.Dll3l:JJ 1'1.(1,'\" 

~pr7.ątanje, wykonywanie prac 
domowych. 
Id 0504·99X· 54 

N, tO 1JC1ltll·(J.c)~, 

AtrakCYjny kr\:d}t llutÓw!;nwy. 
limie Uhapiccf.cnia OC i AC 
• ĄMOPO me WARTA. p - cc 
ul. Ratownik6w Ó. 

Td. 845-50-().1 kom. 0603-238-
CJtl6 

'-łrP1J11-2001·0.("J,. l' 

Spm:dam micslk41nit: wlasno-
4.:iuwc 4 - pokujowe w ChOcia· 
nO\\lc. 
Tcl.l)606-13-44-0~ 

S,28,Oii3,Xl1 u-c 'M) 

SpfZl:dam 'łarę (jil!>uy dąh) .3 
drzwiowa. drłwi r(lzsuwan~. 

środkuwe drzwi IU~lro. łauna . 
StilO b. dobry_ Cena du uzgod
nienia. 
fel,845-11-31 

.. ,2II_1·IJ.(lM,ll 

Sprzedam pianino. (' na 2.000 
Tel. 845-18·02 

Szyhkie kompulerowe przepiS}
wanie. 
11: L 0504-998-354 

Nf)Utl8..3l.)l·f).(j),ił.l14 

pmldam działki budowlane w 

Sobinie. 
·Tel. 845-<)6-73 

~t OJ.fPJ.3l11.U.G\.tc4 

Mit!'izkanic do wynajęcia w 
Przemkowie 3 - pokoje M m2. 

'Q dlu~ okre czasu. 
1i:1 KJI-UJ-25. (J601-25-03-R4 

Nr O.l&l.2l1(l1 r)..("~{~ 

Sprzedam mic-.zkaoie wlasno
SCIOWC CI 1X'W. 41 m2. 
Tel. 817-24-01 

"'r 1JJ.09.:2U:II-D-C'" Q 

Tanie gotowanie n3 pTl)jęcia ro
dzinn.:, możliwo\C organizacji. 
TcI. 845·28-70. 0600-271-_Ul! 

:'fr2:S~ (Il·D-li.\ł 

U,lugi buuowlane, remonly gc
ncrall1~ rnil:SI.Kan. 
Td. R45-4:!-41 

NrU..lNlJllI 1\.(1\ .

Spr7,,'dam mi"".lGmie wllIS/1(lIŚL;Cl\W 
o (lilii. 41. \(1 f1~ luh lamie ni 113 

wic;J..sre 3 'llO~llj(l\\\: II PolklJ\lic&:h. 
'1\:1. 749-66-65 P<) god/., 19.(XJ 

S'lM~IIł.).(~ \' 

7..amld l'racownbcgo ogrodu 
J..)lilllkllwcgtl .. Rrlaks" w 1'011.0-
WIGach inlormujc, i~ ~krildL.ion(\: 
l'lcl·l.ltka ukrągla o średnicy 28 
mm x l'obki ZWiqlCk Ihh\łkow 

Cl)W x Pvlkowil'c li. POI) .. Re
laks. l'it\.~;,lka pl\l~l\lk;ltntl: Pol· 
ski :/wi:lzck f),ialkowcó\\ Korni· 
~ja Rewizyjna Pntcnwnk'1cgl) 
ogrodu J)zialku\wgll "Rdaks" 
59-.~20 I'nlkowlcc ul. 11 Llllegl\ 
tcl.lW5-I8-4ti W - Ol )072241. 
Pi~Cl;ltka prll,lllk.,lna: PIlI,)J 
Zwiąlck DlInlkowc,lW K<.lI1lI\Ja 

ROLjCml la "ra,ow niczegt' 
Ogrodu Działkllweg" "Rdak," 
5()-J~(j Polkllwil'c ul. II l.utegu 
td. H45-18-46 W - 011072241 
Piccrątka prostok:,tnu ' Klllc
gil/Ill I'racsl'w Pracownicl)'ch 
Ogrodów llzt:llkowych miasta 
l'olkllWirC. 

NIIM"J:'łlIl.n~f;~"hlł 

Sprzedam dom na ul. Bacl) lI
ski 1;030. pi~trnwy, 26/1 m. Cenn 
130 t}'li. 
1<:1. 076 H49-JIl-ZO, 01>08-247-1)91 

I\lltl»:ł,Zij(Jl·I)·fl~Yr.'S 

Zgubiono lcgitynlacj~ ~tudcncką 
nu numtr 106 171. 
Id.O/)U7-lłl9·774 

Nr OS 11'.b.'I·J)·ns.·(l\6 

Kupi\ mi':Slkanic l, lub 2 - pu
klljuwc du ll1 pieli ... do 50.lIOO 
II Tel N45-67-()7 

"'til:Sił"I2łJJI·1J.(,~7 

Kor~petycje J ... ogieh.ki, mate
muty~a. pi~anit' pmgnunów. 
Nkdrogo. 
leI. 845-33-00. 0604-()I!g·299 

Nr IL\.092fI1I-C1(;śt'tl 

ZJopickuj .. si., dZIeckiem u sic
hic w' domu. Thrnówck. 
lt1. ONJ()-/iO-6fi-S2 

• }II1""O'lltlJł·U..(.~9 

Bankowe Kwlytr g(1t6wkow~ -
wymagany dochód -00 cł + rata. 
Leasing - upro".clOfly, lanio. 
Tel. 724-94-50 

"r~~111·lJ"(!\("'O 

Spr redam garai prl}' ul. Kolcjel-
w4 
leI. ~7-4.~-60 

NTllt\I'I.aa.I1-U..(Abłł 

Do ~pr/edania wózek gl~hoki 

Jnglcsina" i spal'Ccowy ,JngJt:si
na" slan bardzo Jobry. 
Tel 749·63-32 

rt'J7.II9.3JlI·I).{ł\~U 

Sprlcdam mk-'i'lkanic 411 m2, po 
remon':lI: liS. Krupul.~kicgo. 

Td.06(1I·75·18-06 
r/Ji-W2I1I11-l).()SK04S 

MiCl>zkunie do wynajęcia w Pol
kOwlcach 2 - pokojowe 50 m2. 

11:1.11<7.";·)3 

fl<r 1O.09.2001-D-GSió46 
KREDYI'Y 
BEZ PORĘCLYCIEU 
ld. Obll4-626-572 

N, Iti (rt.2flJH)JJ:'\ "'II 

i~milX:ki, nauka i konwersacje, 
doktor filologii. 
Tel. 0-503703264 

t>.I'10,1lf): 1·0..(;Sx\5!l 

Zaopiekuję siO; dzieckiem. Tel. 
749-9()-45. po 1&. 

'ł, UJ~ 2I1Il·()li\·o54 

P,'s;adatn 2-pokojowc mbz
kanic dl) w)'Daj'icia od ;tilnlZ. Tel. 
845-01-114. 

"Polkowickie Stowarzyszenie Pomocy 
Dzieciom Specjalnej Troski" poszukuje do 

prowadzenia warsztatów terapii 
zajęciowej osobę, która ukończyła 

pedagogikę speCjalną. Oferty prosimy 
składać w biurze Stowarzyszenia: 

Ośrodek Pomocy SpOłecznej w Polkowi
cach, ul. lipowa l , w poniedziałek. 

16.00 - 17.00, wtorek 16.00 - 18.00 
i piątek 17.00 - 18.00. 
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Reklama Reklama 

Rynek 23 a SOJUSZ Ce-u-'icy \DemoVatycr-nq 
'l{ada C}miua 

szkło kryształ porcelana 111 'PO~IHI 1~ac" 

~IY~M~OO W®JJlru®lr®W@ 'OjUSi Lewicy Demokratycznej w Polkowicach zapraszod mieszkańców na 
piknik, klóry mlbądzic się w <lniu 15.09.201I1r, od gt\dl 14.00 na boisku prLY 
ul. II LUlego, pn. - pt. 10.00 - 18.00 sob. 9.00 - 13.00 

ZAPRASZAMY W PROGRAMIE fESTYNU: 

Reklama 

AUTO - SZYBY 

HAKI 
HOLOWNICZE 

Lubin, baza 
TRANSBUDU 
tel. 841 56 95 

kom. 0604-915-296 
Nr U,IJtUlIIJI-l)-(."V",, 

Reklama 

RZUC PALENIE! 
Wystarc~ jedna 

terapia 
Gabinety Medyczne 

DUMED 
Legnica 

ul. Kosmiczna 14 
Zadzwon (mG) 854-92-20 

Reklama 

TYNKI 
- gipDwemolae- nany..k roochan~ 

POSADZKI 
- betonowe - podkłady pod po
satllki - wylewane z mik: okreta 
mderane mcchu/UcLOe 

Razem taniejl Rabat do 10% 
IThI. 076/X35 41 08 

0600 6lJ!i 045 

Reklama 

występy zespolów ludowych i mlod.tieiowych 
konkursy L. nagrodami dla dzieci i dorosłycb 
zawody sportowe 

Odstąpię 1lil0001f{t@W!IilO~ 
lliJil!IDtt®IPD!ID~W 

IIDOOllIr®WWcellil wraz z 
towarem z dostaw-

prezenlacja kandydalów koalicji LO - UP do parlamenru 
stoiska gaslronomiczne i z napojami 
mcczpilkaM 

konkurs na najsyrupalycL.lliejhze zwierzątko domowI! 

(zaprnSLlU1lY wszystkich właścicieli LC swoimi pupilami) 
pokaz ralownictwa drog()wcgo 

cami i odbiorcami. przejai<liki bryczką 

Polkowice zabawa taneczna 

ul. Dąbrowskiego 5 
Tel. 845-33-12 

bezplatne badania na chole,leml. cukier porady 
Ż}wicniowe - od godz., 9.00 
oraz wiele innych almkcji 

Reklama 

AS Nieruchomości 
Polkowice ul. Rynek SB 

Aliej" Stnńe~lI 
liec"<1" nr 1126 PrcLe.,,, UM I RM 

- \\ynajcm: lokal uiytllm.y o pt."". 36 m2, wc. ~ mcdi:I, Il<.'l\\y ~. 
~ R}"''k. Cero 1500 l1ńn-c + op/aIy lA CflCIgit; clc~ 

-Sprzedaż: m~ 3 pokqowc o pow. 53 m2, l'Cl 00Ik00u, W pi<.:lI\l. fulJ..1lWicc. 
~ SicnkiL'Wi.:ln. Cena: 6'J.lXXl li 

- SprlCdaż: mics:t.kanie 3 pokrjYM! o pow, 81 m2, \JeL halk.l1nu. 1 piętro. f\lłkuwia:, os. 
Centrum. Cena: lll.llXlzl. 

-SprnxIaż: c.łr;iałki btJdr.Wlnc lSa, media prL)' dziaIro. Sucha Góma. Ct!I1a: 22.IlXlz.ł. 

-Sprarlri.:. dzialki budowlane 7a i Sa fub'ia: DoI~. Cena: la 7a - 2OJXX), za &1 -
24.00:):11. 

-Sprzedaż: dzialka przemyslowa 0,77 ha ["'l zabuduwań. P\,lkowice Dolne, 
Cena: 20 LII m2. 

Informacje: teUfax.847--46--20, tel724--84-80, kom. 0601-401-375 
pn, - pt. Od 9.00 do 16,00. W mi~'LC!!-.. wrześniu biuro nierucho
lDOŚCt czynne W KAZDĄ SOHVl~ w godz. 9.00-13.00. 
Zapraszamy, 

1/.1OJ)9.l1J)1 R..(; "'" 

Reklama 

Wielka przecena 
odzieży 

Wrangler, levls, Adidas 
Sklep .,IotergaIa" 

Market "Real" 
Luhin 

NiLej OJIwel opolowę - wyjąlko· 
wa okUlja. Piąlek, sobola, niedliela 

abywL'Om lWTJcamy koszly biletu 
aUlobusowego. 

Reklama 

OKNA PCV, 
ROLETY, ŻALUZJE 

Polkowice 
ul. Hubala 28 

TEL. 847-92-68 
Profesjonalnośćl 

Ceny producenta! 

Reklama 

Reklama 

(uprum Bank SA 
1YIlm w Cuprum - Banku SA oddz. w Polkowicach 

PRZEDŁUŻAMY LATO, 
oferta promocyjna - półroczna lokata 

"Babie Lato" Oprocentowania: 11,75% w skali roku - stała 
stopa procentowa -13,00% w skali roku - zmienna stopa 

procentowa, Minimalnywldad lokaty: 1(0) zł. 

Reklama 

Sklep ogólnobudowlany 
w Polkowicach 

a s "----_. 

przy ul. Kolejowej 27 (obok ZEC-u) 
DlACZEGO? 

1. Mniej farby kupujesz 
2. w~ metrów wymaluj~ 
3, Estetyczne i trwałe 

pnez lata całe 

Zapraszamy 
Pn. - Pt, 8,00 - 18.00 
Soholll 8.00 - 13.00 

Thl./fax. 845-65-85 

Ponadto w sprLCdaży 

Najtańsza mieszalnia 
Zaplot moiej za "'ydajnc: fBct>y 
LEYLAND w gnmic 
6000 kolorów w syslcmnch 
RAL,NTSC 

kleJ~ Ci{) 'I:..lury, gladzle szpachlowe, l. nkl mineralne i lu) 1" kratki 
wentylat. .. yjne, ,arb)" Jne 'faL. cmul~ ine polskicJ pntdukcji, nanędt.ia ma· 

IlIr$kic. chemia budowlana. eldmnnal z~dtia, zaprawy gOlowe, ma 
~antopoziumu \:C, 


	Strona 1 
	Strona 2 
	Strona 3 
	Strona 4 
	Strona 5 
	Strona 6 
	Strona 7 
	Strona 8 
	Strona 9 
	Strona 10 
	Strona 11 
	Strona 12 
	Strona 13 
	Strona 14 
	Strona 15 

